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 T.C. 

ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 

2022 YILI MAYIS AYI TOPLANTISI III. BĠRLEġĠMĠ 

MECLĠS GÜNDEMĠNE ĠLĠġKĠN TOPLANTI TUTANAĞI 

 

1. BÖLÜM 

MECLĠS GÜNDEMĠ 

 

Gündem No   : 97509404-301.03-5/3                                              Toplantı Tarihi   : 12/05/2022  

Toplantı Yeri : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi         Toplantı Saati     : 18.00              

   No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                         (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi)                         

 

 I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

 II. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

 

 

1. 23 Temmuz 2004 tarihli ve 25531 sayılı Resmi Gazete‟de yayımlanarak yürürlüğe giren 5216 sayılı 

BüyükĢehir Belediyesi Kanununun 22‟nci maddesinde "Büyükşehir Belediyesi personeli Büyükşehir 

Belediye Başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü ünvanlı olanlar ilk toplantıda 

Büyükşehir Belediye Meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir. Bu nedenle; 657 sayılı Devlet 

Memurları Kanununun 76‟ncı ve 71‟inci maddeleri ile 5216 sayılı BüyükĢehir Belediye Kanununun 18/i 

maddesi gereği; Koruma Uygulama ve Denetim ġube Müdürlüğü Mimar kadrosunda bulunan Mehriban 

YANIK'ın, 1‟inci Derece Kent Tarihi ve Tanıtımı Dairesi BaĢkanı kadrosuna ataması yapılmıĢtır. 

Bilgilerinize arz ederim. Mustafa Tunç SOYER Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı. (Ġnsan Kay. ve 

Eğit.Dai.BĢk.E.755791) 

 

 III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. ESHOT Genel Müdürlüğü dayanıklı taĢınır kayıtlarında bulunan ve önerge eki Teknik Raporda 

durumu belirtilen 35 EMN 32 plakalı, 2001 model Mercedes 0345 marka otobüsün Konya-Tuzlukçu 

Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak hibe edilmesi hususunun görüĢülmesi. (ESHOT-UlaĢım 

Yat.Dai.BĢk.E.76324/E.755140) 

 

 2. Belediyemiz Atık Yönetimi Dairesi BaĢkanlığı Atık Transferler ve Ġkmal ġube Müdürlüğü demirbaĢ 

kayıtlarında bulunan 35 DT 733 plaka numaralı ve 35 DT 788 plaka numaralı 2 adet Çekicinin Dikili 

Belediye BaĢkanlığına bedelsiz olarak Kurum DıĢı Devir yapılması ve devredilecek olan araçların Atık 

Transferler ve Ġkmal ġube Müdürlüğü demirbaĢ kayıtlarından çıkarılması hususlarının görüĢülmesi. 

(Atık Yön. Dai.BĢk.E.730974) 

 

 3. Belediyemiz Harita ve Cbs Dairesi BaĢkanlığında 28/04/2022 tarihli ve 738005 Sayı ile kayıtlı Ahmet 

ALTAN'a ait dilekçeye konu; Konak ilçesi, Altınordu Mahallesinde bulunan, 966 no‟lu Sokağın Adres ve 

Numaralamaya ĠliĢkin Yönetmeliğine uygun olarak, 945 no‟lu Sokaktan baĢlayarak doğuya, daha sonra 

kuzeybatıya doğru devam ederek Anafartalar Caddesinde son bulan kısmının adının Orhan BeĢikçi 

olarak değiĢtirilmesi ve geri kalan kısmının ise mevcut 966 no‟lu Sokak olarak kalmasına iliĢkin 

talebinin görüĢülmesi. (Harita ve Cbs Dai.BĢk.E.756414) 
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4. Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi tarafından 3 X 3 Streetball Ġzmir Cup 2022 Turnuvasının 30-31 Temmuz 

2022 tarihinde gerçekleĢecek olan Büyük Ġzmir Finali Etabı Büyük Erkekler Kategorisinde dereceye 

giren 1. olan takıma 5.000,00-TL, 2. olan takıma 3.000,00-TL, 3. olan takıma 2.000,00-TL olmak üzere 

toplamda 10.000,00-TL para ödüllerinin Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün Ödül, Ġkramiye ve 

Benzeri Ödemeler Bütçesinden karĢılanması hususunun görüĢülmesi. (Gençlik ve Spor Hiz. 

Dai.BĢk.E.754527) 

 

 5.  Aliağa ilçesi, Samurlu ve Siteler Mahalleleri sınırları içerisinde, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir 

Bütünü Çevre Düzeni Planında 3. Derece Arkeolojik Sit Alanında kalan yaklaĢık 17,6 hektar 

büyüklüğündeki alanın, "Liman ve Liman Gerisi Hizmet Alanı" ve "Büyük Alan Kullanımı Gerektiren 

Kamu KuruluĢ Alanı" ve 1. Derece Arkeolojik Sit Alanı olarak belirlenmesine yönelik plan müellifince 

hazırlanan, 1/25000 ölçekli Ġzmir BüyükĢehir Bütünü Çevre Düzeni Planı DeğiĢiklik önerisinin, 2863 

sayılı Kültür ve Tabiat Varlıklarını Koruma Kanunu kapsamında iĢlem yapılmak üzere görüĢülmesi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.751312) 

 

 6. Belediye Meclisimizin 15/02/2022 tarihli ve 05.177 sayılı Meclis Kararı ile uygun görülerek    

17/03/2022 – 15/04/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Kınık ilçesi, Türkcedit Mahallesi, 171 ada, 

11, 12, 13, 14, 15, 51 ve 52 parseller ile 171 ada, 76 parsele (eski 171 ada, 16 parsel) yönelik, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliğine Mustafa AKTAR tarafından yapılan itirazın incelenmesi. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.743968) 

 

 7. Aliağa ilçesi, Helvacı YerleĢim yeri, Fatih Mahallesi, eski 5493 parsel, yeni 4541 ada, 8 parsel 

malikince hazırlatılan Helvacı YerleĢimi 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve Revizyonuna yönelik, 

1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.749483) 

 

 8.  Buca Kaymakamlığı Ġlçe Milli Eğitim Müdürlüğünün talebi doğrultusunda, Zafer Mahallesi, 52001 

ada, 1 parsele iliĢkin, „'Eğitim Alanı'' olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım 

Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerileri. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.752201) 

 

 9. Aliağa Belediye Meclisinin 10/03/2022 tarihli ve 57 sayılı Kararı ile uygun görülen; YeniĢakran, 

Hacıömerli, Yeni Kalabak ve Bahçedere Mahallelerinde oluĢan atıksuların bertarafı için YukarıĢakran 

23M IId paftada "E=1.00 Belediye Hizmet Alanı (Atıksu Terfi Ġstasyonu)" belirlenmesine yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği ile aynı yazı ekinde iletilen "Belediye Hizmet Alanı" 

belirlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerileri. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.752207) 

 

 10. Tire ilçesi, Karateke Mahallesinde yer alan ve bir kısmı fiilen mezarlık alanı olarak kullanılan tapuda 

'Maliye Hazinesi' adına kayıtlı 667 parsel ile 'Kamu Orta Malı' olarak kayıtlı 890 parselin "Mezarlık 

Alanı", "Park" ve "Belediye Hizmet Alanı (Belediye Hizmetlerine yönelik tesisler yer alabilir.)" olarak 

belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı önerileri. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.748742) 

 

 11. ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 07/03/2022 tarihli ve 66 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gereli 

Mahallesi, 106 ada, 7 parselde Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG yer alabilir) belirlenmesi ve 

plan notları eklenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.752386) 
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 12. Buca Belediye Meclisinin 04/04/2022 tarihli ve 74 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yenigün 

Mahallesi, 698 ada, 72 parselin batısında yer alan yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında 

„'Park Alanı'' kullanım kararında kalan alanın „'Açık Spor Tesisi Alanı'' olarak yeniden düzenlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.752341) 

 

 13. Buca Belediye Meclisinin 07/03/2022 tarihli ve 51 sayılı Kararı ile uygun görülen; Dokuz Eylül 

Üniversitesi Tınaztepe Kampüs Alanı 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Plan Notu Ġlavesi önerisi. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.743874) 

 

 14. Konak Belediye Meclisinin 01/02/2022 tarihli ve 29 sayılı Kararı ile uygun görülen;  20/02/2020 

tarihli  ve 31045 sayılı Resmi Gazete‟de yayımlanan 7221 sayılı Coğrafi Bilgi Sistemleri ile Bazı 

Kanunlarda DeğiĢiklik Yapılması Hakkında Kanun ile 3194 sayılı Ġmar Kanununun 8.maddesinde 

yapılan değiĢiklik nedeniyle, GürçeĢme ve Civarı 1/1000 Uygulama Ġmar Planı ve Plan Notlarında Bina 

Yüksekliklerinin Belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı ve Plan Notu 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.748802) 

 

 15. Belediyemiz Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Konak ilçesi, Tepecik 

Mahallesinde, mülkiyeti Belediyemize ait olan 2701 ada, 41 ve 121 parseller ile 8101 ada, 1 ve 2 

parseller ve çevresini kapsayan alanda, yürürlükteki imar planında "Hastane (Belediye Hastane Alanı)" 

ve "Hastane (ĠBġB Hastanesi GeliĢme Alanı)" plan kararlarında kalan alanın imar hatlarının yeniden 

düzenlenmesi ve plan notu eklenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.757827) 

 

 16. Torbalı Belediye Meclisinin 07/01/2022 tarihli ve 3 sayılı Kararı ile uygun görülen; Torbalı ilçe 

Merkezi 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu Plan Uygulama Hükümlerinin Ayrık-Ġkiz 

Nizam olarak belirlenen imar adalarına yönelik 1.7 maddesinin yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 

ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.748268) 

 

 17. Gaziemir Belediye Meclisinin 01/04/2022 tarihli ve 34 sayılı Kararı ile uygun görülen; Atıfbey 

Mahallesinde, yürürlükte bulunan 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında "Spor Tesisleri Alanı (Yüzme 

Havuzu)" ile "Spor Tesisleri Alanı (Futbol Sahası)" kullanımında kalan 2139 ada, 3 ve 4 parseller 

arasındaki kademe hattının yeniden düzenlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.747145) 

 

 18. Bergama Belediye Meclisinin 02/03/2022 tarihli ve 22/30 sayılı Kararı ile uygun görülen; Atatürk 

Mahallesi, 936, 937, 939, 940, 941, 942, 943, 944, 945 adalarda "Park, Fuar, Panayır ve Festival Alanı" 

yapılması ve yapılaĢma koĢulları belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.747107) 

 

 19. Urla Belediye BaĢkanlığının 18/03/2022 tarihli ve E.47405 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen;  

Yenikent Mahallesi, 3279 ada, 7 parselin doğusundaki yaya yolunun güneye kaydırılmasına yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.737047) 
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 20. Urla Belediye BaĢkanlığının 18/03/2022 tarihli ve 47406 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

Hacıisa Mahallesi, 1056, 1057, 1145, 1043, 1044, 1045 numaralı konut adalarının teras ev koĢulunun 

kaldırılarak, yapılaĢma koĢulunun A-2, KAKS:0.75 olarak belirlenmesine yönelik plan değiĢikliği ile 

Yelaltı Mahallesi, 1345 ada, 1 parsel ve 1346 ada, 1 parselin teras ev koĢulunun kaldırılarak, yapılaĢma 

koĢullarının yol boyunca BL-3 olarak, parsellerin geri kalan kısmı ile 1344 ada, 2 parselin ise A-2, 

TAKS:0.40 KAKS:0.80 olarak belirlenmesine yönelik plan değiĢikliğinin, yürürlükteki Ġmar Planına 

aktarılmasına ve Plan Notlarının “11.Teras Evler” maddesinin iptaline yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.743747) 

 

 21. Kiraz Belediye Meclisinin 04/03/2022 tarihli ve 22/3 sayılı Kararı ile uygun görülen; Cumhuriyet 

Mahallesinde yürürlükteki imar planında Hayvan Pazarı kullanımında kalan 55 ada, 121 parsel ve 

çevresinin “Yüksek Öğretim Tesis Alanı” olarak belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.744182) 

 

 22. 14/05/2022-31/12/2022 döneminde ihtiyaç nedeniyle Meclis Karar tarihinden sonra göreve yeni 

baĢlayacak olan SözleĢmeli Personele göreve baĢladığı tarihten 31/12/2022 tarihine kadar ödenmek 

üzere, adedi ile birlikte unvanı belirtilen kadro karĢılık gösterilerek Hazine ve Maliye Bakanlığı Kamu 

Mali Yönetim ve DönüĢüm Genel Müdürlüğünün 2022-3 sayılı Genelgesinin 2. maddesi doğrultusunda; 

1 Adet Sosyoloğa 5.070.00-TL tespit edilen net ücret ile, söz konusu Genelgenin 3. maddesinde 

belirtilen oranlarda ek ödemenin yapılabilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Ġnsan Kay. ve 

Eği.Dai.BĢk.E.759573) 

 

 23. Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığı tarafından hazırlanan “Sosyal Projeler Dairesi BaĢkanlığı ÇalıĢma 

Usul ve Esasları Hakkında Yönetmelik Taslağı”nın görüĢülmesi. (Sosyal Proj. Dai. BĢk.E.756948) 

 

 24. Ġzmir ilinde yürütülmesi planlanmıĢ olan Kent YönetiĢimi ve Sürdürülebilirlik alanındaki kamu 

yararına yapılan projeler kapsamında; Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi ile Türkiye Ekonomik ve Sosyal 

Etüdler Vakfı (TESEV) arasında imzalanmak üzere hazırlanan ve önerge ekinde yer alan Protokolün 

görüĢülmesi. (Sosyal Proj. Dai.BĢk.E.760600) 

 

 25. Avrupa Birliği'nin HORIZON 2020 çağrısı kapsamında katılım sağlamıĢ olduğumuz "RURITAGE 

Kültürel Miras Esaslı Sistematik Stratejiler Yoluyla Kırsal Yenileme Projesi” 8-9-10 Haziran 2022 

tarihlerinde UNESCO ev sahipliğinde Fransa'nın Paris Kentinde yapılacak kapanıĢ toplantısıyla 

tamamlanacak olup, söz konusu Toplantıya Belediyemiz adına Ġmar ve ġehircilik Dairesi BaĢkanlığında 

görevli Üst Ölçek Plan ġube Müdürlüğü Personeli ġehir Plancısı Demet Burçin GEZGĠN, ĠZELMAN 

A.ġ Personeli ġehir Plancısı Sakine Ceren TÜZÜN ve Basın Yayın ve Halkla ĠliĢkiler Dairesi 

BaĢkanlığında görevli ĠZELMAN A.ġ Personeli Onur YILDIRIM'ın görevlendirilmeleri ve anılan 

tarihler arasında görevli-izinli sayılmaları, konaklama ve uçakla gidiĢ-dönüĢ giderlerinin, günlük 

harcırahların, kent içi ve kentler arası ulaĢım giderlerinin, iaĢe, müze giriĢ ücretlerinin ve seyahatle ilgili 

yapılacak olan (pasaport harcı, yurtdıĢı çıkıĢ harcı, alan vergisi, Covid-19 PCR testleri vb.) tüm yasal 

giderlerinin "RURITAGE- Kültürel Miras Esaslı Sistematik Stratejiler Yoluyla Kırsal Yenilenme" hesap 

adıyla T.C. Vakıflar Bankası T.A.O. Ġzmir Ticari ġubesi Euro hesabından karĢılanması ve kiĢi baĢına 

35.000,00-TL Bütçe DıĢı Avans verilmesi hususlarının görüĢülmesi. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.754738) 
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 26. Konak Belediye Meclisinin 10/05/2022 tarihli ve 108 sayılı Kararı ile uygun görülen; Çevre ve 

ġehircilik Bakanlığı Mekânsal Planlama Genel Müdürlüğünün Yazısı ve Ġzmir 1 Numaralı Kültür 

Varlıklarını Koruma Bölge Kurulunun Kararı ile parsel maliklerinin vekilinin 21/02/2022 tarihli 

Dilekçesi kapsamında, 20/02/2020 tarihli ve 31045 sayılı Resmi Gazete‟de yayımlanan 7221 sayılı 

Coğrafi Bilgi Sistemleri ile Bazı Kanunlarda DeğiĢiklik Yapılması Hakkında Kanun ile 3194 sayılı Ġmar 

Kanununun 8. maddesinde yapılan değiĢiklik nedeniyle, Alsancak Mah., 3641 ada, 1 parselin 1/1000 

Uygulama Ġmar Planında bina yüksekliklerinin belirlenmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisi. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.760442) 

 

 IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 1. Ġzmir Manisa Planlama Bölgesi 1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planında "Kentsel GeliĢme Alanı" ve 

"Kırsal YerleĢme Alanı" kullanımında kalan ÇeĢme ilçesi, Ovacık Mahallesi, 156 ada 1, 2, 3, 4 parseller 

ve 157 ada 1, 2, 3, 4, 5 parsellere yönelik, 1/5000 ölçekli Ġlave Nazım Ġmar Planı önerisinin oyçokluğu 

ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Tarım, Orman ve Hayvancılık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.662324) 

 

 2. Aliağa ilçesi, Bozköy Mahallesinde, 1032 ada 3 numaralı ve 4 numaralı parsel ile 1034 ada 1 numaralı 

parselin arasındaki 15 metrelik TaĢıt Yolunun kaldırılarak Ġmar Hatlarının yeniden düzenlemesine, 

yürürlükteki nazım imar planında kamuya terkli alandaki "Spor Alanı" kullanım kararı ile "Genel 

Otopark" kullanım kararının "Sanayi Alanı" kullanım kararına, 1030 ada, 5 numaralı parselin büyük bir 

kısmındaki "Sanayi Alanı" kullanım kararının ise "Belediye Hizmet Alanı, Spor Alanı, Genel Otopark, 

Park ve YeĢil Alan" kullanım kararlarına dönüĢtürülmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin; UlaĢım Komisyonunca oyçokluğu ile uygun bulunmadığına, Ġmar ve 

Bayındırlık - Esnaf ve Meslek Odaları - Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarınca oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.667349) 

 

 3. Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 05.1406 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onanan ve 28/01/2022 – 28/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçesi, Kazımdirik 

Mahallesinde, 2 ada, 20 parselin "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG Ġstasyonu yer alabilir)" 

olarak belirlenmesine iliĢkin parsel maliklerince hazırlatılarak Belediye BaĢkanlığımıza sunulan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisine; sahip olduğu taĢınmaza iliĢkin bilgi, belge ibrazı 

yapılmadan önerge eki listede yer alan 20 adet dilekçe ile Belediye BaĢkanlığımıza askı süresi içerisinde 

yapılan itirazların; Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonlarınca oybirliği ile uygun bulunmadığına, 

Hukuk - Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarınca oyçokluğu ile uygun bulunmadığına, Çevre ve 

Sağlık Komisyonunca; “Söz konusu yapılması planlanan Akaryakıt İstasyonunun yoğun yerleşim 

bölgesinde yer alması, orta ve uzun vadede bölgede trafikten kaynaklı oluşabilecek gaz emisyonlarının 

halk sağlığı açısından risk yaratabileceği gerekçesiyle itirazların” oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.653392) 

 

 4. Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 05.1406 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onanan ve 28/01/2022 – 28/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçesi, Kazımdirik 

Mahallesinde, 2 ada, 20 parselin "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG Ġstasyonu yer alabilir)" 

olarak belirlenmesine iliĢkin parsel maliklerince hazırlatılarak Belediye BaĢkanlığımıza sunulan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisine; önerge eki listede yer alan 35 adet dilekçe ile Belediye 

BaĢkanlığımıza askı süresi içerisinde yapılan itirazların; Çevre ve Sağlık Komisyonunca “Söz konusu 

yapılması planlanan Akaryakıt İstasyonunun yoğun yerleşim bölgesinde yer alması, orta ve uzun vadede 

bölgede trafikten kaynaklı oluşabilecek gaz emisyonlarının halk sağlığı açısından risk yaratabileceği 

gerekçesiyle itirazların” oybirliği ile uygun bulunduğuna; Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım 
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Komisyonlarınca değiĢiklikle oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun 

bulunmadığına; Hukuk - Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarınca “İmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Görüşü doğrultusunda” değiĢiklikle oyçokluğu ile kısmen uygun bulunduğuna, kısmen uygun 

bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.654325) 

 

 5.  Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 05.1406 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onanan ve 28/01/2022 – 28/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçesi, Kazımdirik 

Mahallesinde, 2 ada, 20 parselin "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG Ġstasyonu yer alabilir)" 

olarak belirlenmesine iliĢkin parsel maliklerince hazırlatılarak Belediye BaĢkanlığımıza sunulan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisine; askı süresi içerisinde yapılan Bornova Belediye 

BaĢkanlığının 27/02/2022 tarihli, E.73696 sayılı Yazısı ekinde iletilen 14 adet itiraz dilekçesinin; Çevre 

ve Sağlık Komisyonunca “Söz konusu yapılması planlanan Akaryakıt İstasyonunun yoğun yerleşim 

bölgesinde yer alması, orta ve uzun vadede bölgede trafikten kaynaklı oluşabilecek gaz emisyonlarının 

halk sağlığı açısından risk yaratabileceği gerekçesiyle itirazların” oybirliği ile uygun bulunduğuna; 

Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonlarınca değiĢiklikle oybirliği ile kısmen uygun bulunduğuna, 

kısmen uygun bulunmadığına; Hukuk - Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarınca “İmar ve 

Bayındırlık Komisyonu Görüşü doğrultusunda” değiĢiklikle oyçokluğu ile kısmen uygun 

bulunduğuna, kısmen uygun bulunmadığına iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.653564) 

 

 6. Belediye Meclisimizin 13/12/2021 tarihli ve 05.1406 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun görülerek 

onanan ve 28/01/2022 – 28/02/2022 tarihleri arasında askıya çıkarılan, Bornova ilçesi, Kazımdirik 

Mahallesinde, 2 ada, 20 parselin "Akaryakıt ve Servis Ġstasyonu Alanı (LPG Ġstasyonu yer alabilir)" 

olarak belirlenmesine iliĢkin parsel maliklerince hazırlatılarak Belediye BaĢkanlığımıza sunulan, 1/5000 

ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisine; Bornova Belediye BaĢkanlığı tarafından askı süresi 

içerisinde yapılan itirazın; Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonlarınca oybirliği ile uygun 

bulunmadığına, Hukuk - Esnaf ve Meslek Odaları Komisyonlarınca “İmar ve Bayındırlık Komisyonu 

Görüşü doğrultusunda” oyçokluğu ile uygun bulunmadığına, Çevre ve Sağlık Komisyonunca; “Söz 

konusu yapılması planlanan Akaryakıt İstasyonunun yoğun yerleşim bölgesinde yer alması, orta ve uzun 

vadede bölgede trafikten kaynaklı oluşabilecek gaz emisyonlarının halk sağlığı açısından risk 

yaratabileceği gerekçesiyle itirazların” oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (Ġmar 

ve ġehircilik Dai.BĢk.E.653634) 

 

 7. Ġzmirli vatandaĢlarımızın kamuya açık alanlarda ihtiyaç duydukları veya acil durumlarda hijyen 

malzemelerine ulaĢımını sağlamak için “PAKMATĠK” adı altında içinde çocuk bezi, küçük boy 

kolonya, ıslak mendil ve kuru mendil gibi hijyen malzemelerinin bulunduğu otomatik satıĢ sağlayan 

satıĢ otomatlarının öncelikle idarenin uygun göreceği yerler olmak üzere Vapur Ġskelesi, Metro 

Ġstasyonları, ĠZBAN Ġstasyonları, Ġzmir BüyükĢehir Belediyemize ait rekreasyon alanları ve benzeri 

yerlere imkânlar dâhilinde kurulmasına yönelik Yazılı Önergenin; Sosyal Hizmetler Komisyonunca 

oybirliği ile uygun bulunduğuna, Aile ve Çocuk Komisyonunca “Konu ile ilgili çalışmalarımız devam 

ettiğinden komisyon gündemimizde bırakılması, Önergenin Plan ve Bütçe Komisyonunca da 

görüşülmesi”nin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor. (BüyükĢehir Belediyesi 

Meclis Üyeleri ġamil Sinan AN, Bahar GÜRSUL, Ali GÖNEN, Dolunay BAYER. E.714257) 
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 8. Belediyemiz Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi BaĢkanlığı Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğü 

tarafından gerçekleĢtirilecek olan 19 Mayıs Atatürk'ü Anma ve Gençlik ve Spor Bayramı etkinlikleri 

çerçevesinde 22 Mayıs 2022 Pazar günü saat 08:00' da "19 Mayıs Yol KoĢusu" düzenlenecek olup,  10 

km'lik yol koĢusunda dereceye girecek baĢarılı sporculara önerge ekinde yer alan çizelgede detayları 

bulunan para ödüllerinin verilmesi ve Gençlik ve Spor ġube Müdürlüğünün Ödül, Ġkramiye ve Benzeri 

Ödemeler Bütçesinden karĢılanmasının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe 

Komisyonu Raporu. (Gençlik ve Spor Hiz.Dai.BĢk.E.747520) 

 

 9. Karayolu Yolcu TaĢımacılığında Kullanılan Terminallere ĠliĢkin Tavan Ücret Tarifeleri Hakkında 

Tebliğ” gereği hesaplanan ücret tarifesi Belediyemize bağlı tüm terminallerde uygulanmak üzere 

Belediye Meclisimizin 14/04/2022 tarihli ve 05.484 sayılı Meclis Kararı ile alınan ancak Mali Hizmetler 

Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda, istenilen hesaplamalar yapılarak revize edilen ve önerge 

ekinde yer alan Gelir Tarifesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve Bütçe Komisyonu 

Raporu.  (UlaĢım Dai.BĢk.E.753010) 

 

 10. Bayraklı Belediye Meclisinin; Bayraklı Belediyesinin Ġmar ve ġehircilik Müdürlüğü 2022 Yılı 

Bütçesi hazırlanırken Müdürlükçe yürütülen iĢ ve iĢlemlere iliĢkin harç ve ücretler 2021 Temmuz ayında 

açıklanan yıllık tüketici fiyat endeksine göre arttırılmıĢ olmakla beraber, 2021 yılının son döneminde 

yaĢanan ekonomik olumsuzluklar nedeniyle 2022 yılı yeniden değerleme oranı %36,20 olarak belirtilmiĢ 

olduğundan yeni oluĢturulmuĢ harç ve ücret tutarlarına iliĢkin önerge ekinde yer alan listenin 

uygulanmasına yönelik, 01/04/2022 tarihli ve 43 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Plan ve Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.716109) 

 

 11. Bayraklı Belediye Meclisinin; Bayraklı Belediyesinin Kültür ve Sosyal ĠĢler Müdürlüğü 2022 Yılı 

Bütçesi hazırlanırken Müdürlükçe yürütülen iĢ ve iĢlemlere iliĢkin ücretler 2021 Temmuz ayında 

açıklanan tüketici fiyat endeksine göre arttırılmıĢ olmakla beraber, 2021 yılının son döneminde yaĢanan 

ekonomik olumsuzluklar nedeniyle 2022 yılı yeniden değerleme oranı %36,20 olarak belirlenmiĢ 

olduğundan yeni oluĢturulan ücret tutarlarına iliĢkin önerge ekinde yer alan listenin uygulanmasına 

yönelik, 01/04/2022 tarihli ve 44 sayılı Kararının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Plan ve 

Bütçe – Tüketiciyi Koruma Komisyonları Raporu. (Yazı ĠĢleri ve Kar.Dai.BĢk.E.716179) 

 

 12. Kınık Belediye Meclisinin 03/02/2021 tarihli ve 2/10 sayılı Kararı ile uygun görülen; Osmaniye 

Mahallesinde yürürlükteki imar planında Ayrık Nizam 2 Katlı, ön bahçe 5 m, yan bahçe 3 m Konut 

Alanında kalan 124 ada, 1, 2, 3, 4 ve 15 parsellerin üzerindeki ada ayrım çizgilerinin kaldırılmasına 

yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.705227) 

 

 13. Belediyemiz Emlak Yönetimi Dairesi BaĢkanlığı ile Etüd ve Projeler Dairesi BaĢkanlığının talebi 

doğrultusunda; 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında ''Hastane Alanı"nda kalan, mülkiyeti 

Belediyemize ait; Konak ilçesi, Tepecik Mahallesi, 2701 ada, 134 no‟lu parsel üzerinde bulunan 1145 

Sk. No: 88/A-B kapı numaralı taĢınmazın kamulaĢtırma iĢlemlerinin yapılabilmesi amacıyla 

Belediyemizin 2020-2025 yıllarını kapsayan 10. BeĢ Yıllık Ġmar Programına Ek olarak alınmasının 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.747347) 
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 14. Güzelbahçe Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planları kapsamında 

hazırlanan ve 2022-2026 yıllarını kapsayan 6. BeĢ Yıllık Ġmar Programı; 02/03/2022 tarihli ve 29 sayılı 

Kararının, Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye Meclisimizin 

14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.746199) 

 

 15. KarĢıyaka Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planında tamamı "TaĢıt 

Yolu" kullanımında kalan; Örnekköy Mahallesi, 37705 ada, 27 parselin, KarĢıyaka Belediyesinin 2019-

2023 yıllarını kapsayan BeĢ Yıllık Ġmar Programına Ek olarak alınmasına yönelik, 01/03/2022 tarihli ve 

72 sayılı Kararının, Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye Meclisimizin 

14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.725193) 

 

 16. Narlıdere Belediye Meclisinin; yürürlükteki 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı kapsamında 

hazırlanan ve 2021-2026 yıllarını kapsayan 8. BeĢ Yıllık Ġmar Programına yönelik, 01/10/2021 tarihli ve 

102 sayılı Kararının; Ġlçe Belediyelerinin imar programlarına iliĢkin olarak alınan Belediye Meclisinin 

14/06/2013 tarihli ve 05.863 sayılı Kararı doğrultusunda oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.638690) 

 

 17. Yürürlükteki 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planında, Gaziemir ilçesi, Sakarya Mahallesinde "Özel 

Sağlık Tesisi" kullanımındaki 1431 ada, 8 parsel ile parselin batısında yer alan ve "Konut DıĢı Kentsel 

ÇalıĢma Alanı" kullanımında kalan 1431 ada, 9 parselin birleĢtirilerek, "Özel Sağlık Tesisi" olarak 

düzenlenmesine yönelik, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġeh.Dai.BĢk.E.708554) 

 

 18. Menderes ilçesi, Gümüldür Atatürk Mahallesi kısmında L17C20 ve L18D16D Nazım Ġmar Planı 

paftalarında hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.703731) 

 

 19. Güzelbahçe ilçesi, Kahramandere Mahallesi, 1670 ada, 1 parselin "Özel Semt Spor Alanı" olarak 

belirlenmesine iliĢkin plan müellifince hazırlanarak sunulan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Eğitim, Kültür, 

Gençlik ve Spor Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.663592) 

 

 20. Belediyemiz Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığının talebi doğrultusunda; Menemen ilçesi, Emiralem 

Mahallesi sınırları içerisinde, yürürlükteki imar planında Mezarlık Alanı kullanım kararında yer alan 

2268 parsel no‟lu taĢınmaza eriĢimin sağlanabilmesi amacıyla, taĢıt yolu güzergahının belirlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı önerisi ile 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı 

önersinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - UlaĢım Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.664642) 

 

 21. ÖdemiĢ ilçesi, Bademli Mahallesinde, ana taĢıt yolu güzergâhına bağlı olarak plan kullanım kararları 

ve imar hatlarının düzenlenmesine iliĢkin L20d17a paftada hazırlanan 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı 

DeğiĢikliği önerisi ile ÖdemiĢ Belediye Meclisinin 07/02/2022 tarihli ve 27 sayılı Kararı ile uygun 

görülen; 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunmadığına 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonları Raporu.  (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.713701) 
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 22. ĠZSU Genel Müdürlüğünün talebi doğrultusunda; KemalpaĢa ilçesi, Çambel Mahallesi 152 ada, 15 

parselin (eski 598 parsel) bir kısmının, bölgede oluĢan atık suların arıtılması amacıyla, paket atık su 

arıtma tesisi yapılabilmesi için Belediye Hizmet Alanı (Atık Su Arıtma Tesisi) olarak belirlenmesine 

yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı önerilerinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.708870) 

 23. ĠZSU Genel Müdürlüğünün talebi doğrultusunda; Aliağa ilçesi, Çaltılıdere Mahallesinde Çaltılıdere 

Mahallesi Kuzey Kesimi Ġmar Planlarında belirlenen Belediye Hizmet Alanı ve Park Alanlarının yeniden 

düzenlenmesine yönelik hazırlanan, 1/5000 ölçekli Nazım Ġmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar 

Planı DeğiĢiklik önerilerinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve 

Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.708073) 

 

 24. Mezarlıklar Dairesi BaĢkanlığımızın talebi doğrultusunda, Seferihisar ilçesi, Düzce Mahallesi 

dâhilinde, Seferihisar ve Urla ilçelerinin defin ihtiyacını karĢılamasına yönelik mülkiyeti Maliye 

Hazinesine ait 147 ada, 29 parselin "Mezarlık Alanı" olarak belirlenmesine iliĢkin hazırlanan, 1/5000 

ölçekli Ġlave Nazım Ġmar Planı önerisi ile 1/1000 ölçekli Ġlave Uygulama Ġmar Planı önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Sosyal Hizmetler Komisyonları Raporu. (Ġmar ve 

ġehircilik Dai.BĢk.E.748972) 

 

 25. Bornova Belediye Meclisinin 04/01/2022 tarihli, 30 sayılı Kararı ile uygun görülen ve 01/09/2015 

tarihli ve 198 sayılı Kararı ile uygun görülen, Belediye Meclisimizin 16/12/2015 tarihli ve 05.1317 sayılı 

Kararı ile uygun bulunarak, Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığınca 15/01/2016 tarihinde onaylanan 

1/1000 ölçekli Gebze-Orhangazi-Ġzmir Otoyolu Bornova (Doğanlar) GeçiĢi Ġmar Planı Revizyonuna 

iliĢkin Ġzmir 2. Ġdare Mahkemesinin 2016/602 Esas, 2018/178 Karar No‟lu, Ġzmir 3. Ġdare Mahkemesinin 

2016/559 Esas, 2018/258 Karar no‟lu, Ġzmir 3. Ġdare Mahkemesinin 2016/485 Esas, 2018/139 Karar 

no‟lu Mahkeme Kararlarındaki gerekçeler ile Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanlığı 1. Hukuk 

MüĢavirliğinin 02/02/2021 tarihli ve E.39255 sayılı Yazısı uyarınca hazırlanan, 1/1000 ölçekli 

Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin; “İlçe belediyesince alınan Meclis Kararında belirtilen 

hususlar dikkate alındığında, kavşak yönü ile 1/100000 ölçekli Çevre Düzeni Planı ile 1/25000 ölçekli 

Çevre Düzeni Planı, 1/5000 ölçekli Nazım İmar Planı ve 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planının; 

planların kademeli birlikteliği ilkesini sağladığının görüldüğü, bu kapsamda alandaki her ölçekteki imar 

planlarının yürürlüğünün devam edebileceği görülmekle beraber, alınan Mahkeme Kararı gereği” 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk – UlaĢım Komisyonları Raporu. 

(Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.663866) 

 

 26. Menderes Belediye Meclisinin 07/01/2022 tarihli ve 23 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gümüldür 

Atatürk Mahallesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı Revizyonu önerisinin 

oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.703822) 
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 27. Menderes Belediye Meclisinin 04/02/2022 tarihli ve 43 sayılı Kararı ile uygun görülen; Belediye 

Meclisimizin 11/10/2021 tarihli ve 05.1138 sayılı Kararı ile değiĢiklikle uygun bulunarak onaylanan 

Özdere Mahallesi 1690 ada, 1 parsel, 1691 ada, 1 parsel, 1702 ada, 1 parsel, 1703 ada 1 parsele yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisine askı süresi içerisinde yapılan itirazların 

kabulüne iliĢkin hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile 

uygun bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġeh.Dai.BĢk.E.705988) 

 

 28. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/02/2022 tarihli ve E.44191 sayılı Yazısı ile Belediyemize iletilen;  

Atatürk Mahallesi, L17B11C3A paftada kamuya terkli park alanı içerisinde 6 m x 4 m ebatlarında; 

Atatürk Mahallesi, L17B11C3A paftada kamuya terkli otopark alanı içerisinde 8 m x 5 m ebatlarında 

toplamda 2 adet "Trafo Alanı" belirlenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Zeytinalanı Revizyon Ġmar Planı 

DeğiĢikliği ile 1/1000 ölçekli Ġskele Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerilerinin; 

1/1000 ölçekli Ġskele Koruma Amaçlı Uygulama Ġmar Planındaki Otopark Alanında belirtilen Trafo 

Alanının oybirliği ile uygun bulunmadığına, 1/1000 ölçekli Zeytinalanı Revizyon Ġmar Planındaki 

Park Alanında belirtilen Trafo Alanının oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – 

Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.696888) 

 

 29. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/02/2022 tarihli ve 44192 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

ÇeĢmealtı Revizyon Ġmar Planı ve Zeytinalanı Kıyı Kesimi Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının 20. 

maddesine "Turistik Tesis Alanlarında minimum ifraz koşulu 1000 m
2
'dir." hükmünün ilavesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Turizm ve Fuarcılık – Deniz ve Kıyı Alanları 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.702061) 

 

 30. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/02/2022 tarihli ve 44193 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

ÇeĢmealtı Revizyon Ġmar Planı ve Zeytinalanı Kıyı Kesimi Revizyon Ġmar Planı Plan Notlarının 21. 

maddesi Tercihli Turistik Alanlar baĢlığının (a) fıkrasına "Tercihli Turizm Alanlarında turizm tesisi 

yapılması istenildiğinde minimum ifraz koşulu 1000 m
2
‟dir." hükmünün, (c) fıkrasına "Tercihli Turizm 

Alanlarında konut amaçlı ifraz yapılması taahhüt edilmesi durumunda minimum ifraz koşulu 500 m
2
'dir. 

Bu karar encümen kararında belirtilerek tapuya şerh düşülür." hükmünün ilave edilmesine yönelik 

hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun 

bulunmadığına iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık - Turizm ve Fuarcılık – Deniz ve Kıyı Alanları 

Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.702130) 

 

 31. Urla Belediye BaĢkanlığının 21/02/2022 tarihli ve 44181 sayılı Yazısı ekinde Belediyemize iletilen; 

Gülbahçe Mahallesi, 346 ada, 59, 60, 65, 66, 69, 70, 73, 76, 77, 80, 83 parsellerin mülga Ġl Ġdare 

Kurulunun 10/12/1992 tarihli ve 04.273 sayılı Kararı ile onaylı mevzii imar planındaki A-2, TAKS:0.15, 

KAKS:0.30 yapılaĢma koĢullarının yürürlükteki plana aktarılması ve söz konusu mevzii imar planının 

sınırlarının korunması amacıyla güncel kıyı kenar çizgisi gözetilerek, 31 ada 5 parsel ile 34 ada 1 ve 2 

parseller arasındaki "Günübirlik Tesis Alanı" olarak planlı terkli alanın "Yaya Yolu" olarak 

planlanmasına yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği 

ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım – Turizm ve Fuarcılık Komisyonları 

Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.694876) 
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 32. ÇeĢme Belediye Meclisinin 10/12/2021 tarihli ve 16-176 sayılı Kararı ile uygun görülen; ÇeĢme 

ilçesine ait yürürlükteki 15/11/2006 tarihinde onanan ÇeĢme Plan Notları Özel Hükümler baĢlığı 

altındaki "Çatılar"a iliĢkin 8. maddesinin değiĢtirilmesine yönelik hazırlanan, 1/1000 ölçekli Uygulama 

Ġmar Planı Plan Notu DeğiĢikliği önerisinin değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin Ġmar 

ve Bayındırlık Komisyonu Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.616256) 

 

 33. Foça Belediye Meclisinin 06/05/2022 tarihli ve 117 sayılı Kararı ile uygun görülen; Gerenköy 

Mahallesi, 1 ada, 203 parselde bulunan Belediye Hizmet Alanı (Ġçme Suyu Arıtma Tesisi, Depo ve 

Pompa Ġstasyonu) kullanım kararına "Yenilenebilir Enerji Tesis Alanı" kullanım kararı ve plan notunun 

eklenmesine yönelik, 1/1000 ölçekli Ġmar Planı DeğiĢiklik önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna 

iliĢkin Ġmar ve Bayındırlık – Ġklim DeğiĢikliği ve Uyum Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik 

Dai.BĢk.E.753106) 

 

 34. Güzelbahçe Belediye Meclisinin 05/01/2022 tarihli ve 7 sayılı Kararı ile uygun görülen; Yaka 

Mahallesi, 20H1A paftada, kamuya terkli Oyun Parkı Alanında ve Atatürk Mahallesi, 20G2C paftada, 

kamuya terkli Park Alanında 8.00 m x 5.00 m ebatlarında 2 adet "Trafo Alanı" ayrılmasına yönelik, 

1/1000 ölçekli Uygulama Ġmar Planı DeğiĢikliği önerisinin oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin 

Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonları Raporu. (Ġmar ve ġehircilik Dai.BĢk.E.720022) 

 

 35. Yenilenebilir Enerji Kaynağı olarak GüneĢ Enerji Santrali, elektrik enerjisi üretimi kullanımının 

yaygınlaĢtırılması, bu kaynakların güvenilir, ekonomik ve kaliteli biçimde ekonomiye kazandırılması, 

kaynak çeĢitliliğinin artırılması, sera gazı emisyonlarının azaltılması, atıkların değerlendirilmesi, 

çevrenin korunması ve bu amaçların gerçekleĢtirilmesine ihtiyaç duyulmakta olup, bu kapsamda; 

"Belediyemiz adına baĢta Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanlığı ve diğer Bakanlıklar Uluslararası Kurum 

ve KuruluĢlar, Üniversiteler, ilgili-Kamu Kurum ve KuruluĢları ile bu konular ile ilgili diğer özel kiĢi ve 

kuruluĢlarla görüĢmeye, her türlü araĢtırma, geliĢtirme ve danıĢmanlık hizmeti almaya, Yenilenebilir 

Enerji ve Enerji Verimliliği Teknik Destek Projesi hazırlatmaya, kredi sözleĢmelerini imzalaması 

maksadıyla Ġzmir BüyükĢehir Belediye BaĢkanı Mustafa Tunç SOYER'e ya da Belediye BaĢkanının 

görevlendirdiği kiĢi veya kiĢilere yetki verilmesinin Hukuk Komisyonunca “Önerge içeriğinde yer alan 

„hizmeti‟ ile „almaya‟ kelimelerinin arasına „ihale mevzuatına uygun şekli ile‟ ibaresinin eklenmesi 

suretiyle” değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna, Plan ve Bütçe Komisyonunca “Kredi 

Sözleşmesi İmzalanması ibaresinin çıkartılarak, Kredi ön görüşmesi yapabilir ibaresinin eklenmesi 

suretiyle” değiĢiklikle oybirliği ile uygun bulunduğuna iliĢkin MüĢterek Rapor.  (Ġklim Değ. ve 

Çev.Kor.Kon.Dai.BĢk.E.754364) 

 

 V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

 

 VI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ 

 

 VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 
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2. BÖLÜM 

2022 YILI MAYIS AYI III. BĠRLEġĠMĠ TOPLANTI TUTANAĞI 

  

Tutanak No   : 97509404-301.03-5/3                                      Toplantı Tarihi : 12/05/2022  

Toplantı Yeri : MithatpaĢa Caddesi, Mehmet Ali Akman Mahallesi Toplantı Saati  : 18.00                                                                                               

    No:1087 Konak/ĠZMĠR 

                         (Ahmed Adnan Saygun Sanat Merkezi)                         

 

TOPLANTIDA HAZIR OLANLAR: Serkan KALMAZ, Ġlhan DAL, Fikret AKTAġ, Bülent 

SÖZÜPEK, Ceyhan KAYHAN, Ġbrahim UlaĢ POLAT, Bahar GÜRSUL, Ali Emrah 

KARAMUSTAFAOĞLU, ġamil Sinan AN, Erhan UZUNOĞLU, Cenap BÖRÜHAN, Mustafa 

ÖZUSLU, Mehmet Atilla BAYSAK, Birgül SURAL ÜNER, Murat AYDIN, Nilüfer BAKOĞLU 

AġIK, Ġsmail SARI, Gamze Gül ÇAMUR, Ġrfan ÖNAL, Cindi Can POLAT, Ali Rıza KÖÇER, Ali 

GÜL, Deniz BEKTAġ, Ömer ġENTÜRK, Özkan YILDIZ, Sıla ĠLGĠ AKKAġ, Sultan ĠPEKLĠ, Ali 

YILMAZ, Çağlar GÜLEZ, Ġlhan ÖZKÖSE, Ufuk AYKOL, Özay KAPTAN, Mustafa GERÇEK, 

Nazan DÖNMEZ, Rıdvan KARAKAYALI, Ali BOR, Musa ÖZCAN, Halil ÇULHAOĞLU, 

Mehmet Onur BaĢar ÜÇKAN, ġerif SÜRÜCÜ, Ufuk YÖRÜK, Bülent KÖKLÜ, Onur YĠĞĠT, 

Dolunay BAYER, Ġbrahim Halil KILIÇ, Memet MALTEPE, Fikriye ARSLAN, Ayhan KAYA, 

Hüsniye YILDIRIM, Hasan KORKMAZ, Berkhan PARLAK, Sefer TOPÇU, Fayıka ÖNER, ġükrü 

SÜREROĞLU, RaĢit DĠRĠM, Hakan BARÇIN, Alp ATAY, Özan PARLAR, Nilay KÖKKILINÇ, 

Ahmet ĠNANLI, Feridun YILMAZLAR, Mustafa SOLMAZ,     Ġsa NEZĠR, Fikret MISIRLI, Fırat 

EROĞLU, Fatih TAġTAN, Hakan YILDIZ, Hıdır ALPTEKĠN, Ahmet Uğur BARAN, Özgür 

HIZAL, Hüsnü BOZTEPE, Ali GÖNEN, ġevket HASIRCI, Metin YAġAR, Okan BĠLDĠRĠCĠ, Çile 

ÖZKUL, AyĢegül DURAN TÜRKER, Mümin BAYRAM, Ali AYYILDIZ, Mehmet PINAR, Erhan 

ÇALIġKAN, BarıĢ BÜKÜLMEZ, Ümit CĠNGÖZ, Ġsmail EKEROĞLU, Ertuğrul AKGÜN, Sema 

YEġĠLÇĠMEN,  Hakan ERTANE, Halil AKBULUT, Halil Doğukan EROĞLU, Salahattin ġAHĠN, 

Hakan ġĠMġEK, Nezih ÖZUYAR, Hasan ÜNAL, Alpaslan KOPARAL. 

 

TOPLANTIYA KATILAMAYANLAR: Mustafa Tunç SOYER, Erhan KILIÇ, Taner 

KAZANOĞLU, Muhittin SELVĠTOPU, Mustafa ġafak BARAN, Mustafa ĠDUĞ, Hüseyin ÜNAL, 

Yahya YILDIZ, Abdül BATUR, Asker GÜNEġ, Cemil TUGAY, Saadet ÇAĞLIN, Serdar 

SANDAL, YeĢim TEKOĞLU, Selim Utku GÜMRÜKÇÜ, Sabahattin UÇAR, Burhan Suat 

ÇAĞLAYAN, Mithat TEKĠN, Halil ARDA, Ġbrahim ÖZKARA, Necati KIRMAZ, Ġzel 

ZENGĠNOBUZ DERĠNSU, Mehmet ERĠġ, Mehmet TÜRKMEN, Muharrem BAYRAKTAR, 

Oğuzhan ÖZġAHĠN, Mustafa KAYALAR, Fatma EKĠCĠOĞLU, Gürsel RÜZGAR, Erkan ÖZKAN, 

Fatma ÇALKAYA, Murat CĠHAN, Seda ÖZTÜRE, Ġsmet ORHAN, Ertan CERTEL, Ali ENGĠN, 

Adil KIRGÖZ, Ġsmail YETĠġKĠN, Muammer Ekrem ORAN, Aybars YILDIRIM, Filiz 

CERĠTOĞLU SENGEL, Nuri CAFEROĞLU, Hasan UYSAL, Fatih GÜRBÜZ, Özdem Mustafa 

ĠNCE, Kazım ÇAM, Refik SÜREN, Ruhi SELEK, Ġlkay GĠRGĠN ERDOĞAN, Alpaslan BĠLEN, 

Raife KARABATAK, Burçin Kevser SEVĠL, Mustafa Alper GÜLDALI, Selma KISA, Dilek 

YILDIZ, Özgür Erman ÇAĞLAR, Göksel DĠNÇER, Aydın PEHLĠVAN (Menemen Belediye 

BaĢkan Vekili), Yusuf DEMĠRCĠOĞLU, Murat ÖNCEL, Galip ATAR, Hakan KOġTU, AĢkın 

UYAR, Orçun ERSEZGĠN, AyĢegül ALTUĞ, Semih YALIN, Saliha ÖZÇINAR, Erol ÇOMAK, 

Uğur DEMĠREZEN, Sadık DOĞRUER, Ġlhan AVCI, Tarkan Fikret ÇALIK, Kemal SEVĠNÇ, Sedat 

SARI, Salih Atakan DURAN, Cüneyt UMUTLU, Serkan ACAR, Eda KILIÇ, Nafiz KÜKLER, 

Turgut PINAR, Serdar AKSOY, Murtaza DAYANÇ (Urla Belediye BaĢkan Vekili). 
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(KARANFĠL YALAKLARI ĠSĠMLĠ MÜZĠK DĠNLETĠSĠ YAPILDI.) 

 

I. BAġKAN TARAFINDAN MECLĠSĠN AÇILIġI 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi                 

2022 Yılı Mayıs Ayı Olağan Toplantısının III. BirleĢimini açıyorum. Toplantı yeter sayımız 

mevcuttur. ġimdi, Gündem Maddelerinin görüĢülmesine geçiyoruz açılıĢı tamamladığımıza göre. 

 

II. BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYE BAġKANI TARAFINDAN ÜST UNVANLI GÖREVLERE 

ATANAN PERSONELE ĠLĠġKĠN BĠLGĠLENDĠRME 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 2. maddede bir göreve atanan personelle ilgili bilgilendirme var, 

bunu okuyacağız ve geçeceğiz. Buyurun Sayın Divan Üyem. 

DİVAN KÂTİBİ: 23 Temmuz 2004 tarih ve 25531 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanarak 

yürürlüğe giren 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanununun 22’nci maddesinde "Büyükşehir 

Belediyesi personeli Büyükşehir Belediye Başkanı tarafından atanır. Personelden müdür ve üstü 

unvanlı olanlar ilk toplantıda Büyükşehir Belediye Meclisinin bilgisine sunulur." denilmektedir. 

Bu nedenle; 657 sayılı Devlet Memurları Kanununun 76’ncı ve 71’inci maddeleri ile 5216 sayılı 

Büyükşehir Belediye Kanununun 18/i maddesi gereği; Koruma Uygulama ve Denetim Şube 

Müdürlüğü Mimar kadrosunda bulunan Mehriban YANIK'ın, 1’inci derece Kent Tarihi ve 

Tanıtımı Dairesi Başkanı kadrosuna ataması yapılmıştır. Bilgilerinize arz ederim. Mustafa Tunç 

SOYER (İnsan Kay. ve Eğit.Dai.Bşk.E.755791) 

 

III. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN ÖNERGELERĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, bilgilendirme yapıldığına göre Gündemin diğer maddesine 

geçiyoruz. Önergelerin GörüĢülmesi maddesi. Sayın KÖKKILINÇ?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Madde baĢlıklarıyla okunarak görüĢülsün ve oylansın diyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                  

Değerli ArkadaĢlar, Gündemimizdeki maddelerin madde baĢlıklarıyla okunup, değerlendirilip, 

oylanmasını oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 1? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1 ve 2. madde doğrudan oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?  1 ve 2 no’lu 

Önergelerin doğrudan kabulünü Meclisimizin onayına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 3? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Kent Konseyi Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? 3 no’lu 

Önergemizin Hukuk – Kent Konseyi Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 4?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: 4, Bütçe – Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                                   

4 no’lu Önergemizin Plan ve Bütçe – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor Komisyonlarımıza 

havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 

5? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Denizcilik – Kültür – Afet, Deprem. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                        

5 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor – Deniz ve Kıyı 

Alanları – Deprem ve Afet Komisyonlarına havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 6? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                      

6 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Hukuk Komisyonlarına havale edilmesini 
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oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? 7 no’lu 

Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                          

8 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 9? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                          

9 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 10? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre – Sosyal Hizmetler. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                     

10 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Sosyal Hizmetler 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 11? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 5‟li Komisyona havalesini öneriyoruz. Ġmar – Çevre – Esnaf – UlaĢım – 

Hukuk. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? 11 no’lu 

Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Esnaf ve Meslek Odaları – UlaĢım – 

Hukuk’tan müteĢekkil BeĢli Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 12? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre – Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? 12 no’lu 

Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 13? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                     

13 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 14? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                     

14 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 15? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                        

15 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Çevre ve Sağlık Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 16? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                       

16 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 17? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                       

17 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 18? 
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NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Turizm – Çevre. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                        

18 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Turizm ve Fuarcılık – Çevre ve Sağlık 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 19? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – UlaĢım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                      

19 no’lu Önergenin Ġmar ve Bayındırlık – UlaĢım Komisyonlarımıza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 20? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                           

20 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 21? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar – Eğitim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                     

21 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık – Eğitim, Kültür, Gençlik ve Spor 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 22? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                      

22 no’lu Önergemizin Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; 

kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 23? 

NĠLAY KÖKKILINÇ:  23, Hukuk – Aile ve Çocuk – Engelsiz Ġzmir – Toplumsal Cinsiyet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                        

23 no’lu Önergemizin Hukuk – Toplumsal Cinsiyet EĢitliği – Engelsiz Ġzmir – Aile ve Çocuk 

Komisyonlarımıza havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği 

ile kabul edilmiĢtir, 24? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 24. madde Hukuk ve Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Plan ve Bütçe, baĢka ne dediniz?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Hukuk – Bütçe sadece. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hukuk - Plan ve Bütçe. Peki, Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? 

Sayın AKBULUT? 24 no’lu Önergemizin Hukuk – Plan ve Bütçe Komisyonlarımıza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 25? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 25. maddede bir seyahat var, biz kendi Grubumuzda Ġbrahim UlaĢ 

POLAT‟ın katılmasını uygun gördük, Halil Doğukan EROĞLU bir de, iki isim bildiriyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi 25 no‟lu Önergeyi doğrudan mı oylayacağız? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylayacağız, evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ama bir isim bildirdiniz, AK Parti Grubu bildiriyor mu?  

HAKAN YILDIZ: Cumhuriyet Halk Partisi Grubu iki kiĢiyi mi bildirdiler acaba?  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Nasıl? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, daha önce Ġtalya‟ya gideceklerdi gidemedikleri için, iptal olduğu için 

bu seyahate katılacaklar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kim dediniz? Ġbrahim UlaĢ POLAT… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Birisi Ġbrahim UlaĢ POLAT, CHP Grubu olarak, bir de Halil Doğukan 

EROĞLU bana yapılan bildirime göre, davet bu isimlere gelmiĢ. 

HAKAN YILDIZ: ĠYĠ Parti‟den herhalde?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

HAKAN YILDIZ: O zaman AK Parti olarak biz Çile ÖZKUL diyoruz, Milliyetçi Hareket 

Partisi‟nin de o zaman bir isim bildirmesi gerekiyor. Biz daha önce anlaĢtığımız prensiplerde eĢit 

bildiriyoruz çünkü sonuçta Grup olarak. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġöyle; öyle gidiyordu ama bu davet üzerine olan bir seyahatmiĢ. Daha 
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önceden davet geldiği için hani üç kiĢinin üstünde bir isim gönderemiyoruz. Dilerseniz iki kiĢiyle 

kalabiliriz. Ġbrahim UlaĢ POLAT öngörmüĢtük, onu teklif ediyoruz. Eğer iki kiĢi diyorlarsa… 

HAKAN YILDIZ: Tamam sorun yok, üç kiĢilik davet varsa biz Çile ÖZKUL‟u bildiriyoruz Sayın 

BaĢkan. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, hani bir baĢka seyahatte telafi edilebilir bunlar. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Üç dediniz ama iki söylediniz? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġöyle; bizden iki, diğer taraftan bir. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Çile Hanım‟ı söylesenize canım Allah Allah. 

HAKAN YILDIZ: Söyledik Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Söylemedin yahu. 

HAKAN YILDIZ: Çile ÖZKUL dedik de… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ben duymadım. 

HAKAN YILDIZ: Evet arada kaynadı herhalde. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam. O zaman Ģimdi 25 no’lu Önergedeki, doğrudan 

oylayacağımız Ģeyde bir yurt dıĢı programımız var. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: AK Parti Grubundan Çile ÖZKUL Hanımefendi, Cumhuriyet 

Halk Partisi Grubundan Ġbrahim UlaĢ POLAT ve ĠYĠ Parti Grubu’ndan Halil Doğukan 

EROĞLU. 
NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ġsimlerinin ilave edilmesi, böylelikle oylanmasını… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bu Ģekilde evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir, 26? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                      

26 no’lu Önergemizin Ġmar ve Bayındırlık Komisyonumuza havale edilmesini oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Okunarak Gündeme 

alacağımız 5 Önergemiz var. Değerli ArkadaĢlarımız size onları okuyacaklar, Gündeme alınmalarını 

oylayacağım. Ondan sonra da hangi Komisyona gidecekse sizlerden önerilerinize göre ilgili 

Komisyonlara havale edeceğim, buyurun. 

DİVAN KÂTİBİ: Dünyanın en önemli Çevre Teknolojileri etkinliği olma özelliğini taşıyan, 

çevreci uygulamalar ve atık yönetimini düzenleyen kurallar değişip geliştikçe bu alandaki 

teknolojiler de sektörlere yön vermeye devam ettiğinden, Türkiye'nin çevre teknolojileri ve atık 

yönetimi konusunda aynı zamanda birçok ekipmanın da üretici ülkesi olma konumunda 

olduğundan, söz konusu ürünlerin ihracatında da ciddi bir potansiyel bulunduğundan; 

Almanya'nın Münih kentinde 30 Mayıs- 3 Haziran 2022 tarihleri arasında gerçekleştirilecek 

olan IFAT - Su, Kanalizasyon, Atık ve Hammadde Yönetim Ticaret Fuarı'na Belediyemizi 

temsilen Genel Sekreter Yardımcısı Şükran NURLU, Atık Yönetimi Dairesi Başkanı Kemal 

KILIÇ ve Atık Yönetimi Planlama ve Denetimi Şube Müdürü Sinem SAVTEKİN'in 

katılabilmeleri, 30 Mayıs-3 Haziran 2022 tarihleri arasında görevli-izinli sayılmaları ile Yurtiçi-

Yurtdışı gidiş-dönüş uçak biletleri ve harcırahlarının (Yapılacak olan seyahatte ulaşım giderleri, 

günlük harcırah giderleri, şehir içi ulaşım giderleri ve seyahatle ilgili yapılan pasaport harcı, 

yurtdışı çıkış harcı, alan vergisi, seyahat sigortası, vize ücretleri, Covid-19 PCR testleri vb. tüm 

yasal giderlerin) Müdürlüğümüzün 2022 Mali Yılı 03.3.1.01 (Yurtiçi Geçici Görev Yollukları), 

03.3.3.01 (Yurtdışı Geçici Görev Yollukları) bütçe kalemlerinden ödenebilmesi hususunda 

Meclisimizce karar alınmasını onaylarınıza arz ederim. Mustafa Tunç SOYER. (Atık 

Yön.Dai.Bşk.E.759475) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Doğrudan oylansın.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Doğrudan oylansın.  



17 

 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? 27 no’lu 

Önergeyi doğrudan kabulünü Meclisimizin onayına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Önerge, Karar altına alınmıĢtır Meclisimiz tarafından. Peki, diğer 

Önergeye geçelim.  

DİVAN KÂTİBİ: Beydağ Belediye Meclisinin 06/05/2022 tarihli ve 26 sayılı Kararı ile kabul 

edilen; 2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanunu ile 5393 sayılı Belediye Kanunu hükümleri, 2022 

Yılı tarifeleri ve günün ekonomik şartları göz önünde bulundurularak ve her tarife üzerinde tek 

tek inceleme yapılarak yeniden düzenlenip teklif edilen Beydağ Belediyesince 2022 Mali Yılında 

uygulanacak olan tarifelerin 2 kaleminde ücret değişikliği yapılarak, ekte belirtildiği şekilde 

uygulanması hususunun, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/f maddesi gereği, Meclisimizce 

incelenerek gerekli kararın alınmasını arz ederim. Mustafa Tunç SOYER. (Yazı İşl. ve Kar. 

Dai.Bşk.E.759360) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Bütçe Komisyonu acil kaydıyla. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? Acil derken? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil derken; ara verip Bütçe Komisyonunun toplanması gerekecek. Çünkü 

bunlar bütçeyle ilgili konular olduğu için Ġlçe Belediyemizin de ihtiyacı varmıĢ harcamaları 

noktasında. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ara vereceğiz öyle mi? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ya da… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ara vermeden de toplanabilirlerse… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Komisyona, Komisyona, üyelerine Ģey verelim… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Toplanabilirler, evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Değerli ArkadaĢlar 28 no’lu Önergenin Plan ve Bütçe 

Komisyonumuza acil kaydıyla gönderilmesini, havale edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. O zaman Bütçe Komisyonumuzun Sayın 

BaĢkanı… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Efendim diğer konularda var. 

HAKAN YILDIZ: Birkaç konu daha var Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Siz bunu… Sayın Bütçe Komisyonu Üyeleri de eğer… Kısa bir 

ara verelim. O zaman, ne zaman verelim o kısa arayı?  

HAKAN YILDIZ: Sayın Komisyon… 2 tane daha Önerge var. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam. 

HAKAN YILDIZ: O da Bütçeye gidebilir, hepsini yapalım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Bülent Bey, Bülent Bey birkaç Önergemiz daha var, onları da 

bekleyin ara vereceğiz. 

HAKAN YILDIZ: Bunları da bekleyelim ondan sonra…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ara vereceğiz, peki, tamam. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Önergelerin, Ek Önergelerin hepsi bütçeyle ilgili. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam, tamam peki devam edelim üçüncü Önergeye. 

DİVAN KÂTİBİ: Tire Belediye Meclisinin 09/05/2022 tarihli ve 2022-45 sayılı Kararı ile kabul 

edilen; Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 36. maddesinin 1. bendine göre 

"Aktarma; Bütçenin herhangi bir tertibinde bulunan ve o hesap döneminde kullanılmayacağı 

anlaşılan ödeneklerden alınarak, ödenek ihtiyacı olan diğer gider tertiplerine veya yeni tertip 

açılarak yapılan eklemedir." denilmektedir. Bu belirtilen yönetmelik maddesine istinaden, Tire 

Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesinde görülen ihtiyaç üzerine ekteki listede belirtilen 

tertiplerin açılması ve aktarma listesindeki tertipler arasında toplam 8.400.000,00-TL aktarma 

yapılması hususunun, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/b maddesi gereği, Meclisimizce 

incelenerek gerekli kararın alınmasını arz ederim. Mustafa Tunç SOYER (Yazı İşl. ve Kar. 
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Dai.Bşk.E.760169)  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet, bu da acil kaydıyla Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? Değerli 

ArkadaĢlar, 29 no’lu Önergenin acil kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. ġimdi 4. Önergeyi 

oyluyoruz. 

DİVAN KÂTİBİ: Tire Belediye Meclisinin 09/05/2022 tarihli ve 2022/44 sayılı Kararı ile kabul 

edilen; Tire Belediyesi 2022 Mali Yılı Tarifeleri Tire Belediye Meclisinin 22/10/2021 tarihli ve 

2021/86 sayılı Meclis Kararına göre karar verilmiş, İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclisinin 

17/11/2021 tarihli ve 1337 sayılı Meclis Kararına göre, 5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi 

Kanunu, 5393 sayılı Belediye Kanunu, Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliği, 2464 

sayılı Belediye Gelirleri Kanununa istinaden kabul edilmiştir. Fakat tüm dünyayı ve ülkemizi 

tehdit eden pandemi koşullarının devam ediyor olması ve Rusya ile Ukrayna arasında yaşanan 

savaşın dünyayı ve ülkemizi ekonomik anlamda olumsuz yönde etkiliyor olması nedeniyle, Tire 

Belediyesinin önemli gelir kaynaklarını teşkil eden 2022 Mali Yılı Tarifelerinin yeniden günümüz 

koşullarına uygun olarak ekteki listede belirtildiği şekliyle güncellenmesi hususunun, 5393 sayılı 

Belediye Kanununun 18/f maddesi gereği, Meclisimizce incelenerek gerekli kararın alınmasını 

arz ederim. Mustafa Tunç SOYER (Yazı İşl. ve Kar. Dai.Bşk.E.760417) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ne?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                           

30 no’lu Önergenin de acil kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale edilmesini 

oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Evet, son 

Önergemizi okuyun. 

DİVAN KÂTİBİ: Karabağlar Belediye Meclisinin 10/05/2022 tarihli ve 67/2022 sayılı Kararı ile 

kabul edilen; Karabağlar Belediyesinin 2022 Mali Yılı bütçesine ekli listede yer alan ödenek 

miktarları kadar toplamda 170.000.000,00-TL "Ek Ödenek" verilmesi, bu ödeneklerin 

165.000.000,00-TL'sinin ekte yer alan Gelirlerin Ekonomik Sınıflandırılması tablosunda 

gösterilen kaynaklar ile 5.000.000,00-TL'sinin de bankalardan borçlanılarak karşılanması 

hususunun, Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37. maddesi gereği, 

Meclisimizce incelenerek gerekli kararın alınmasını arz ederim. Mustafa Tunç SOYER (Yazı İşl. 

ve Kar. Dai.Bşk.E.759293)  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Acil kaydıyla Bütçe. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Acil kaydıyla Plan ve Bütçe. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? Değerli 

ArkadaĢlar, 31 no’lu Önergenin de acil kaydıyla Plan ve Bütçe Komisyonumuza havale 

edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. BaĢka 

bir Önergemiz de olmadığına göre… ġimdi Gündemimizin diğer maddesine… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Geçmeden önce bir ara verelim. Komisyonumuz toplansın, 

Komisyonumuz toplansın, toplantıdan sonra bitince de biz sizi tekrar… 

SALONDAN: Kaç dakika? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 15 dakika versek yeterli olur mu Sayın BaĢkan‟ım?  

SALONDAN: Yeter BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, 15 dakika oturuma ara verilmiĢtir. 
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(ĠZMĠR BÜYÜKġEHĠR BELEDĠYESĠ 2022 YILI MAYIS AYI TOPLANTISI                             

III. BĠRLEġĠMĠNE 15 DAKĠKA ARA VERĠLDĠ.) 

2. OTURUM 

IV. BAġKANLIK MAKAMINCA GÜNDEME EKLENEN KOMĠSYON RAPORLARININ 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, Sayın Plan ve Bütçe Komisyonumuz görüĢtü 

ve Raporları hazırladı mı? (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) BirleĢimi açıyorum o zaman, siz Raporları Divan‟a sunar mısınız? (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Peki. O zaman biz normal 

Ģeyimize geçelim, ondan sonra onları alalım. Peki, Değerli ArkadaĢlar… Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 1. madde Komisyondan oyçokluğuyla uygun görülmemiĢ, Komisyondan 

geldiği Ģekliyle oylansın.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? AK Parti 

Grubu adına Hüsnü Bey söz talep ediyor, buyurun Hüsnü Bey. Değerli ArkadaĢlar, Sayın Hatibi 

dinleyelim, buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan, bununla ilgili biz, 3 yıldan beri devamlı dile getirdiğimiz, 

1/100.000‟lik ile 1/25000‟liklerin uyum içinde olmasını ve ÇeĢme‟de de 1/25000‟liğin olmadığını 

da biliyoruz, o bölgede. Daha önce burayla ilgili verdiğimiz kararlar var, bundan dolayı oyçokluğu 

yaptık. Bu konuyu tekrar düĢünürseniz, yani orada geçmiĢ yıllarda verdiğimiz kararlar var bizim, 

biz bunu dile getirmek istiyorduk, devamlı söylediğimiz o, 1/100.000‟liklerin 1/25000‟liklerle 

uyum içinde olmasıydı ve ÇeĢme‟de de 1/25000‟liklerin Mahkeme Kararı ile iptal edildiği bilgimiz 

dâhilinde, bunu söylemek istiyorum sadece, gerekçemiz o. (37 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Sayın Ġmar ve Bayındırlık Komisyonu 

BaĢkanımız, buyurun. Bir mikrofon rica edeyim lütfen. Ġrfan Bey‟in konuĢmasından sonra 

oylayacağım arkadaĢlar, buyurun.  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis, hepinizi saygıyla selamlıyorum. BaĢkan‟ım, birinci 

bölgede, ÇeĢme‟de 1/25000‟likler Mahkeme Kararıyla iptal edilmiĢti ancak daha üst mahkemelerde 

yargı süreci devam etmektedir. Ancak bizim Ģu an iptal olan 1/25000‟liklerde de burası tarımda 

kalıyor. Yani önerinin dıĢında bir plan değiĢiklik talebi gelmiĢtir. Bu sebeple biz burada zaten 

1/25000‟likte burayı imara açmayı çok doğru bulmuyoruz, tarımda kaldığı üzere. 1/25000‟likte de 

Hüsnü Bey‟in az önce bahsettiği 1/25000‟lik yok ama öneri 1/5000‟likte buranın konut alanı olarak 

değerlendirilmesi talebi gelmiĢti. Biz ilkesel olarak da zaten bunları doğru bulmuyoruz. 

1/25000‟liklerin parçacıl olarak yapılamayacağı… Bu sebeple BaĢkan‟ım, kararımızın arkasındayız, 

oylanmasını talep ediyoruz.  (47 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Değerli Meclis Üyeleri,                                   

1 no’lu Komisyon Raporunun Komisyonlarından geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Komisyonlarından geldiği Ģekliyle kabul edilmiĢtir. Oyçokluğu ile kabul 

edilmiĢtir. Evet, 2? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 2. madde de Komisyonlarca uygun görülmemiĢ. UlaĢım Komisyonunca 

oyçokluğuyla, Ġmar - Esnaf - Eğitim, Kültür, Gençlik, Spor Komisyonlarınca da oybirliği ile uygun 

görülmemiĢ. Sonuç hâsıl olmuĢ, dolayısıyla Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın diyoruz.  

HAKAN YILDIZ: Uygundur.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? Değerli 

ArkadaĢlar, 2 no‟lu Komisyon Raporunun Komisyonlarından geldiği Ģekliyle Meclis‟in oylarına 
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sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun, buyurun. Aliağa Meclis Üyemiz söz 

istedi, ona vereyim, ondan sonra oylayacağım tekrar.  

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis… Sanırım bu 3, 4, 5 ve 6. maddeler birbirini 

tetikleyen maddeler. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Evet. 

HAKAN ġĠMġEK: Öyle mi?  

HAKAN YILDIZ: 2‟deyiz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 2‟deyiz, 2‟deyiz, Ģu an 2‟yi konuĢuyoruz. 

HAKAN ġĠMġEK: 2‟de miyiz? Pardon, 2‟yse tamam, tamam.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam. Evet, oylamayı yapmıĢtım zaten. Komisyonlardan 

geldiği Ģekliyle… Ben, Hakan Bey söz alınca acaba bir Ģey mi ilave edecek diye düĢünmüĢtüm 

ama… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: ġöyle yani; UlaĢım Komisyonu oyçokluğuyla demiĢ, Ġmar Komisyonu da 

oybirliği… Ġsterseniz Ġmar Komisyonuna göre oylatalım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Ġmar Komisyonundan geldiği Ģekliyle oylayabiliriz.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? Değerli Meclis Üyeleri,                  

2 no’lu Komisyon Raporunun Ġmar ve Bayındırlık Komisyonundan geldiği Ģekliyle oylarınıza 

sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile… Oybirliği ile… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Oybirliğiyle… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Oybirliği ile geçmiĢtir, uygun bulunmamıĢtır. Evet,                       

3. madde, Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ġmar Komisyonuna göre oylansın deriz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan, burada farklı farklı Komisyon noktaları var, bizim 

arkadaĢlarımız bu konuda görüĢ bildirmek istiyorlar, 3. madde… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, AK Parti Grubu adına… 

HAKAN YILDIZ: Çevre Komisyonu‟ndan da çünkü farklı Ģekilde geldiği için ilgili Komisyondaki 

arkadaĢlarımız… 3 ve 4‟ü zaten birlikte görüĢebiliriz herhalde, 3, 4, 5, 6‟yı… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi, Değerli ArkadaĢlar, Ģöyle yapıyoruz; 3, 4, 5, 6‟yı birlikte 

görüĢelim, ayrı ayrı oylayalım, tamam mı? 

HAKAN YILDIZ: Evet, bizim ilgili Komisyon Üyesi ArkadaĢlarımızdan, Meclis Üyelerimizden 

söz isteyenler var. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Fikret Bey buyurun. Sonra Hakan Bey size… 

FĠKRET MISIRLI: Sayın BaĢkan, Değerli Hazırun hepinize iyi akĢamlar diliyorum. Bu                  

4. maddedeki konuyla ilgili biz, Grup olarak burada Çevre ve Sağlığa göre oylanmasını istiyoruz, 

birinci Ģeyimiz bu. Ġkincisi de; bu bizim bir… Burada yapılacak olan Bornova‟da, tam Forum 

Bornova‟nın karĢısında, orada tek katlı binaların arasında bir Benzin ve Akaryakıt Ġstasyonu, bir de 

LPG bir yere açılmak isteniyor. Bu konunun buraya kadar gelme biçiminde Komisyonlara 

baktığımız zaman, bir dizi olaylar oldu ve bu bölgede yaĢayan 70 tane insan, bunun açılmaması ve 

bu ruhsatın verilmemesi yönünde zaten geldiler Belediyemize itiraz ettiler, tabii ki Sivil Toplum 

Örgütleri de itiraz etti. ġimdi ben dikkat ediyorum; buranın her ne kadar imar yönünden 1 sene önce 

hazırlanıp, sanki burada ruhsat verilsin diye Belediye‟nin öncesinde ve UKOME Kararları alınmıĢ 



21 

 

ve bunların hepsi hem hukuki değil, hem de bununla ilgili olarak baktığımda imar yönünden de 

yanlıĢ. Ġmar yönünden de en büyük yanlıĢlık Ģu; benzin istasyonlarının tam bulunduğu yapılacak 

olan yerin, iki tarafından geçen yol var ve bu yollar Ģu an trafiğe kapanmıĢ gibi görünüyor ve bu 

yolların trafiğe kapanmasının ihtimali yok, mümkün değil. Önündeki yolun mesafesi de kurtarmıyor 

ve karĢısında da IKEA ve Forum var. Yani biz bu kararı hâlâ niye bu kadar ısrarcı bir Ģekilde 

almaya çalıĢıyoruz ve oradaki mağduriyetleri niye bu kadar görmezden geliyoruz? Kaldı ki, oradaki 

yaĢayan insanlar zaten istemiyor. Biz, ille birine bir Benzin Ġstasyonu Ruhsatı vereceksek, bu 

Komisyonlarda niye bu buralara kadar geliyor? Biz niye bu Meclis olarak veya bütün arkadaĢlar 

bunun zan altında kalıyor? Bununla ilgili çok Ģaibeler de var. Sayın BaĢkan‟ım, biz bu yerin, bu 

Ģekilde, bu kadar uğraĢılacağına… Bizim ġehir Hastanemiz açılacak önümüzdeki günlerde, oradaki 

yolun açılması için 3 dakika konuĢmadık. Ama bu 4 aydır Komisyonlarda, herhangi birine bir 

ruhsat verilsin diye uğraĢıyoruz ve hukuksuz bir ruhsat bu ve imara da aykırı bir ruhsat bu. Peki, 

bizim bu yapmaya çalıĢtığımız Ģahsa münhasır… Burada okul açmıyoruz, burada bir eğitim amaçlı 

baĢka bir tesis açmıyoruz. Biz, Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi Yasalarına aykırı olan, 2500 metrekare 

olması gereken bir yere hem LPG, hem de Benzin Ġstasyonu Ruhsatı veriyoruz. Ben… Grup olarak 

baktığımızda bu iĢin hakikaten AK Parti Grubu olarak bunun rahatsızlığı içindeyiz, umarım Çevre 

ve Sağlık Komisyonu‟na göre oylanır, teĢekkür ederim BaĢkan‟ım. (2 dakika 32 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Evet, Hakan Bey, buyurun.  

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis, Çok Kıymetli Ġzmirliler evet, demin söz 

aldığımda 3, 4, 5 ve 6. madde birbirini ilgilendiriyor diye söz almıĢtım, 2. maddeyi 

konuĢuyormuĢuz. Efendim, burada itirazların değerlendirilmesiyle ilgili Komisyon Raporları var. 

Hiç lafı dolaĢtırmadan açık ve net Ģunu söyleyeceğim; biraz evvel Meclis Üyesi KardeĢimiz 

birtakım gerekçeler ortaya koydu. Bu alanda, sadece kayıtlara geçsin diye söylüyorum; bu alanda, 

daha önce konut imarı olan bu alanda, imar değiĢikliğiyle akaryakıt istasyonu yapılması istenmesi 

noktasında, Ģahsım olarak bu alana akaryakıt istasyonu yapılmaması yönünde 3, 4, 5 ve 6. 

maddelere göre oy kullanıyorum. Gerekçe olarak, gerekçe olarak burada vatandaĢın itirazı geçse de, 

önceki alınmıĢ olan, daha önce hangi toplantıda Komisyon oybirliğiyle geçirdiyse, bu detaylar 

Meclis Üyelerine defalarca verilmediğinden, bilemediğimizden, Komisyonların oybirliğiyle 

geçirdiği bütün kararlara genel olarak Meclis‟ten oybirliğiyle geçtiği için “evet” veriyor. Ancak bu 

konu vatandaĢların itirazları nezdinde irdelendiğinde, zorlama bir karar gibi algıladığımdan dolayı, 

daha da fazla ötesini söylemek istemiyorum, kayıtlara Hakan ġĠMġEK‟in oyunun, burada 

Akaryakıt Ġstasyonu yapılmasına olumsuz olarak geçmesini talep ediyorum, teĢekkür ediyorum.                                         

(1 dakika 34 saniye)     

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar… Evet, buyurun. 

Erhan Bey söz alacak.  

ERHAN ÇALIġKAN: Sayın BaĢkan, Değerli ArkadaĢlar Ģimdi, bu aldığımız kararla ilgili iki 

noktaya dikkatinizi çekmek istiyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun.  

ERHAN ÇALIġKAN: Birincisi; mevcut imar durumuyla, buradaki alanın büyüklüğü konut alanı 

olarak yer alan… Yani Ģu anki imar planıyla 1636 metrekare konut alanı var. Kamuya kalacak olan 

alan, Ģu anki imar uygulamasıyla 1002,5 metrekare. Benzinlik, yani Ģu anda yapacağımız 

değiĢiklikle 2008 metrekare istasyon için ayrılacak, kamuya kalacak alan 104 metrekare eksilecek. 

ġimdi, kamu zararı kavramı… Biz, imar konusunda kamuya ait bir malı, yani kamu zararı demek 

sadece parasal bir kayıp demek değildir. Bir kamu varlığının da azalması, kamu zararı sonucu 
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doğuracak bir karardır. Bu nedenle bu oylamada, hayır oyu kullanacak, yani buradaki imar 

uygulamasına ileride bir dava söz konusu olursa, hukuksal bir Ģey söz konusu olursa kimlerin evet, 

kimlerin hayır oyu kullandığının belirlenmesi için isteyen ret oyu kullananların isminin tutanağa 

geçirilmesini talep ediyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim.  

ERHAN ÇALIġKAN: Ġkincisi; bitmedi Sayın BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tabii. Ama devam edeceksiniz. Hakan Bey zaten sizin 

söylediğinizi yaptı, tutanaklara geçti. 

ERHAN ÇALIġKAN: Ama ben gerekçesini söylüyorum Sayın BaĢkan‟ım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun, buyurun.  

ERHAN ÇALIġKAN: Ġkincisi; Ģimdi ilgili 2013 Yönetmeliğinde, bakın Yönetmelik Maddesini 

okuyorum. Diyor ki Yönetmelik Maddesinde; “Akaryakıt LPG Alanının en az 2 bin metrekare, 

Akaryakıt Servis Alanının en az 2 bin metrekare, Akaryakıt LPG ve Servis Alanının ise 2 bin 500 

metrekare olması gerekiyor.” Bu bizim Yönetmeliğimiz. ġimdi burada alınacak… Bakın ne 

yazıyor? Plan gösteriminde, plan baĢlığı ve plan gösterimindeki yazıyı okuyorum. Akaryakıt ve 

Servis istasyonu parantez içinde “LPG yer alabilir.” Ya vardır içinde ya yoktur. Böyle parantez 

içinde bir Ģey ben Bürokratlık hayatım boyunca hiç görmedim ve ilk defa görüyorum. 2 bin 500 

metrekare kuralına da uymamaktadır, bunun da kayıtlara geçmesini talep ediyorum, teĢekkür 

ediyorum. (3 dakika) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki,  Erhan Bey TeĢekkür ederim. Değerli Meclis Üyeleri 3 

no‟lu Komisyon Raporunun… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Pardon, ben söz vermeyeceğim demedim. Kaldırana söz vereceğiz. Kim kaldırdı? 

Buyurun Fatih Bey. (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) ArkadaĢlar… 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar, biraz ellerinizi kaldırın yani benim gözlerim biraz 

miyop galiba, bugün gözlüklerimi de almadım. Biraz kaldırın ellerinizi görelim yani. Buyurun. 

Kimler söz almak istiyor, bu konuda kim görüĢmek istiyor, ben söz vereceğim. Evet, Fatih Bey siz 

konuĢun sonra Salahattin Bey, buyurun. 

FATĠH TAġTAN: Sayın BaĢkan, kendi ilçem olması hasebiyle de konuya vakıfım. Aynı zamanda 

bilmiyorum birazdan, BaĢkan Yardımcımız ve Grup BaĢkan Vekili Cumhuriyet Halk Partisi‟nin 

Bornova‟da söz alacaklar mı ama… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Efendim? 

FATĠH TAġTAN: Bornova Belediyesi‟nin de bu konuya resmi bir itirazı var, bildiğiniz üzere. 

Yani Bornova Belediyesi de bu yapının yapılmasına karĢı. Çünkü bu vesileyle kapatılacak olan 

sokakların bir tanesinde Bornova‟nın belki de son yıllarda yapacak olduğu en büyük projelerden bir 

tanesi yer alıyor. Bu yolların kapatılması meselesiyle ilgili olarak arkadaĢlarımız değindi. Ancak 

burada bir 2. faktör daha var. O da nedir? Yine aynı Ģekilde 2013 yılındaki çıkan, uygulanacak olan 

esas ve ilkeler baĢlıklı Meclis Maddesinde 40 metre çekme mesafesinin kavĢaklardan olması 

gerektiği net bir Ģekilde ifade edilmiĢtir. Aynı Ģekilde burayla alakalı olarak da Forum Bornova‟nın 

giriĢ kapısı bir kavĢak oluĢturmaktadır. Bu da çok net bir Ģekilde ortadadır ve 40 metre değil, 4 

metre dâhi yoktur arada. Dolayısıyla burada bahsettiğimiz ilkelerle alakalı olarak uyan değil, 

uymayan 4-5 ayrı madde var. Bunun haricinde de Sayın BaĢkan, yine bildiğiniz gibi birçok Odalar 

da bu konulara dikkat çekerek davalar açmıĢ vaziyette, bu istasyon meselesiyle ilgili bölge halkı… 
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Ben de tam orada oturan bir insanım. Benden de imza istediler, ben imza vermedim, Meclis 

Toplantısında görüĢülecek bir konu olduğu için. Ancak özellikle bu konuyla alakalı olarak da 

Meclis‟e gelip konuĢmak istediklerini, gerekirse bir protesto yapmak istediklerini ifade ettiler. Ben 

böyle bir Ģeye gerek olmadığını söyledim. Onların da bu yöndeki tutumunu aktarmamamı talep 

ettiler. Bunun da ayrıca buradaki Meclis Üyesi ArkadaĢlarımızca orada oturan insanların bu 

tepkisinin bilinmesini istiyorum, teĢekkür ediyorum. (2 dakika 11 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Salahattin Bey buyurun, Salahattin Bey buyurun. 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, hepinizi… 

Basınımızın Temsilcileri, Ġzmirliler hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Efendim, bu 

akaryakıt Bornova Forum‟un karĢısındaki oluĢacak yapılması istenen akaryakıt istasyonuna 

arkadaĢlarımın, kardeĢlerimin belirttiği gibi ben de “karĢıyım, karĢı oy kullanıyorum, uygun değil 

diyorum”. Çünkü Ġmar yönünden her bakımdan konutların içerisi, uygun değil diyorum, ret oyu 

kullanıyorum, teĢekkür ederim. (36 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Kim? Metin Bey buyurun. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ġkinci kere söz 

vermeyeceğim Değerli ArkadaĢlar. Ama söz almamıĢ arkadaĢların tamamına söz vereceğim, 

buyurun. 

METĠN YAġAR: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis iyi akĢamlar diliyorum. Ben o yolu Ģahsen 

sıkça kullanan, Forum‟a sıkça girip çıkan evladımdan dolayı, orada zaman geçiren birisiyim. 

Dolayısıyla o Forum, Ģu andaki orta mevcut yoldan çıkarken Sayın BaĢkan‟ım, karĢıdaki araba eğer 

Forum‟a girecekse ya da önümdeki araba, benim önümden aĢağıya gidecekse en az bir 5 dakika 

beklemek zorundayım. Yani Ģu haliyle oradaki akan trafik zaten ciddi bir zaman kaybına sebep 

olmakta. Kaldı ki, biz seçilmiĢ Vekilleriz, Meclis Üyeleriyiz. Biz kimin adına seçilmiĢiz? Oradaki 

yaĢayan insanların, Ġzmir‟de yaĢayan insanların. Yerel Belediye “hayır” diyor, “yapılmasın” diyor, 

orada yaĢayanlar “hayır” diyor, “yapılmasın” diyor. Ama biz, sokak hayvanlarına Ġzmir BüyükĢehir 

Belediyesi olarak, sokak hayvanlarına verdiğimiz önem kadar insanları sanki dikkate almıyoruz gibi 

bir hava esiyor. Biraz önce arkadaĢlar söylediler. Burada bir eğitim kurumu açılmıyor, burada bir 

hastane açılmıyor, burada kamu yararına bir Ģey açılmıyor. Onun için Çevre Sağlığı 

Komisyonu‟ndaki arkadaĢlarımla gerçekten gurur duyuyorum, duruĢlarıyla gurur duyuyorum, 

vicdanlarının sesini dinledikleri için gurur duyuyorum. Ben de çok uzatmadan bu, burada yapılacak 

olan akaryakıt istasyonuna “hayır” diyorum. Çünkü orada olacak bir patlamadan dolayı, orada 

olacak ilerideki bir yangından dolayı hepimiz sorumluyuz. Bunun sorumluluğunu alabilmemiz 

gerekiyor, iyi akĢamlar diliyorum. (1 dakika 14 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: TeĢekkür ederim. Ali Bey Buyurun, Ali GÖNEN. 

ALĠ GÖNEN: Sayın BaĢkan, Değerli Meclis Üyeleri hepinizi saygıyla selamlarım. Sayın 

BaĢkan‟ım, arkadaĢlarımızın da ifade ettikleri gibi burada gerçekten bir kamu yararı yok, bir eğitim 

tesisi yok. Dolayısıyla sadece Ģahsa münhasır bir düzenleme gibi bir algı ortaya çıktı ve bu çok da 

doğru değil, sosyal kesimlerin birçok alanda tepkileri var. Orada Bornova‟da yaĢayan insanlarımız, 

az önce arkadaĢlarımız da anlattılar. Bu bakımdan bu akaryakıt istasyonunun orada zorlamayla 

yapılması noktasındaki bu karara itiraz ediyoruz ve bu karara “hayır” diyoruz. (35 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, Ali Bey… BaĢka söz almayan kim var? Buyurun Değerli 

Hatip.  

ALĠ AYYILDIZ: Sayın BaĢkan… 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Ali Bey buyurun. 

ALĠ AYYILDIZ: Sayın BaĢkan‟ım, Sayın Meclis Ģimdi ben Komisyon‟da değildim. Ama bu 

duyduklarıma göre bir Ģey sormak istiyorum. Gerçekten kavĢak mesafesini ve Ģartlarını getirmeyen 

akaryakıt istasyonları için biz ruhsat veriyorsak… BaĢvuru çok var. Yani bana da çok bu Ģekilde… 

Gelip baĢvurabilirler mi ruhsat almak için? Yani öyle bir uygulama mı var? Bilmiyorum 

anlayamadım yani… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar… Siz tamamlayın… 

ALĠ AYYILDIZ: Yani gerçekten çok var, gelen, arkadaĢlarımız var, alamıyorlar. Mesela                  

1-2 metreden dolayı. Yani verilebiliyor mu böyle bir Ģeyimiz var mı? 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, bitti mi? 

ALĠ AYYILDIZ: TeĢekkür ederim. Bu kadar BaĢkan‟ım. (33 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim. Değerli ArkadaĢlar, Değerli ArkadaĢlar 3. 

maddeyi Sayın... (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Zaten öyle dedim arkadaĢlar. 3, 4, 5 görüĢüldü. Ayrı ayrı oylayacağım yani. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 6. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Özür dilerim. 3, 4, 5, 6… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Söz mü istiyorsunuz? Buyurun Ġmar 

Komisyonu BaĢkan‟ımız söz istiyor. Ġrfan Bey, sizden sonra oylayacağım yalnız. 

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis, hepinizi saygıyla selamlıyorum. BaĢkan‟ım, Ģu 

an konuya mevzu olan durum, yapılmıĢ olan bir plana gelen itirazların değerlendirilmesi. Yani 

buradaki plan yapılmıĢ. Plan yapılırken 5‟li Komisyona gidilmiĢ, 5‟li Komisyonda değerlendirilmiĢ, 

bu plan değiĢiklik… O dönemin önerisi ile kabul görmüĢ, Meclis‟ten geçmiĢ, kesinleĢmiĢ bir plan. 

Yani en azından Ģu an itirazlar değerlendiriliyor. Ġtirazlarla beraber, itirazlar görüĢülüyor. Yani Ģu 

an bir plan değiĢiklik önerisi değil, yapılmıĢ bir plana itirazlar değerlendiriliyor. ArkadaĢlarımızın 

söylediği uymuyor da nasıl oluyor? ArkadaĢlar, 5 Komisyonun 4‟ünden kabul görmüĢ. Çevre 

Komisyonu‟nun gerekçesi Ģurada yazıyor. ġu gerekçeyle Çevre Komisyonu bizden ayrı bir karar 

alıyor. Yani kriterlerle ilgili değerlendirilmiĢ, Ġmar Komisyonumuza, Hukuk Komisyonumuza, 

Esnaf Komisyonumuza… BaĢkan‟ım, kriterlerin bütününe uyuyor. ġimdi kriterlere uyarken, biz 

uygun bulmuyoruz, biz doğru bulmuyoruz. Neye göre değerlendireceğiz? Mevzuata göre 

değerlendireceğiz. Ben bununla ilgili diğer Komisyon BaĢkanlarımızla da görüĢerek BaĢkan‟ım 

ortak bir Komisyon Toplantısı yaptık. Yani ola ki gözümüzden kaçmıĢ, görmediğimiz mevzuata 

aykırı bir durum varsa gelip söylersiniz. Toplantıda olmasa bile planlama birimimize anlatırsınız, 

Bürokratlarımıza aktarırsınız. Yani mevzuata uygun ama yeri doğru bulmuyoruz. Ama bu 

keyfiyetle de biz davranamayız BaĢkan‟ım... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Biz… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır ikinci kere söz vermeyeceğimi söyledim Değerli 

ArkadaĢlar. 

ĠRFAN ÖNAL: Bir saniye… Ben…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ĠRFAN ÖNAL: Ben… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın Ġmar Komisyonu BaĢkanımızın sözünü tamamlamasına 

müsaade buyurun, oylayacağım, buyurun. 
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ĠRFAN ÖNAL: Gelen… Gelen bir soruya karĢılık olarak, ortak toplantıda da söyledim. Konunun 

kimden, nereden geldiğinden bağımsız olarak BaĢkan‟ım kriterler açısından değerlendiririm. Ġmar 

Komisyonu BaĢkanı olarak Ġmar Mevzuatına uygunluğu açısından ben değerlendiririm. Her 

Komisyon da kendi Komisyonu mevzuatı çerçevesinde değerlendirir. Ġmar Komisyonu‟nda 

oybirliğiyle BaĢkan‟ım geçti, Ġmar Komisyonu‟ndan geldiği Ģekliyle oylanmasını talep ediyorum, 

teĢekkür ediyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ediyorum. Değerli ArkadaĢlar... (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ĠRFAN ÖNAL: Ben kiĢisel sataĢmalara… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Ġrfan Bey siz, Ġrfan Bey, Ġrfan Bey lütfen bana 

doğru hitap eder misiniz? Lütfen, arkadaĢlar…  

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Erhan Bey, söz verdim size, ikinci kere vermeyeceğim, buyurun. 

ĠRFAN ÖNAL: Sayın BaĢkan‟ım, aradaki fark Ģu. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Söz vermeyeceğim Erhan Beyciğim, buyurun. 

ĠRFAN ÖNAL: Biz bir durumu değerlendirirken mevzuata uygun mu değerlendiriyoruz yoksa 

vicdanlarımızla mı değerlendiriyoruz? ArkadaĢlar ben Yasa‟ya bakıyorum. Mevzuata uygun mu? 

Değilse arkadaĢlar hangi noktada değil, söyleyin. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam.  

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ TeĢekkür ederim. 

ĠRFAN ÖNAL: KiĢisel ithamlara giriyorlar, ayıp... (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) (2 dakika 33 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Söz mü istiyorsunuz? (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tamam, teĢekkür ederim arkadaĢlar. ġimdi 

Fırat Bey söz… Fırat Bey buyurun… (Salondan ses kayıtlarında 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Yok, kürsüye çıkabilirsin. Değerli ArkadaĢlar, 

kürsüde bir Hatip var. Değerli ArkadaĢlar, Sayın Meclis Üyeleri, Sayın Meclis Üyeleri, kürsüde bir 

Hatip arkadaĢımız var, ona saygı gereği lütfen dinleyin yahu, buyurun. 

FIRAT EROĞLU: Sayın BaĢkan‟ım, az önce Sayın Ġmar Komisyonu BaĢkanı bir Ģey ibra etti. 

Dedi ki; “4 tane Komisyondan geçti, bir Komisyondan geçmedi.” dedi. Hukuk Komisyonundan 

oyçokluğuyla geçti. Burası toplamda 1600 metrekare civarı bir alan. Ġmarı “0.20‟ye 40”. 400 

metrekare konut imarlı olan bir yer burası. Yani bugün burada inĢaat yapılsa 400 metrekare konut 

imarı yapılabiliyor. Daha önce bu alan terklerini yapmıĢ, yeĢil alanı ayırmıĢ. ġimdi bu yapılan 

1/5000‟lik Plan DeğiĢikliğiyle daha önce yapılan terkler geri alınıyor ve bu benzinliğin içine 

katılıyor yeĢil alanda. Aynı Ģekilde yine de metrekare tutmamasına rağmen yan yollar UKOME 

Kararıyla kapatılmıĢ, mevzuata uygun bir hale getirilmeye çalıĢılmıĢtır. Biz bugün bu benzinliğe 

evet daha önce zaten demiĢiz, geçmiĢ, kendisi de belirttiği gibi, ben yoktum, katılmamıĢtım. Ama 

daha önce geçmiĢ. Ama biz bugün bu itirazları kabul etmezsek, belki o zaman hata yapmıĢ 

olabiliriz. Kabul etmezsek biz beyaza siyah demiĢ olacağız. TeĢekkür ediyorum Sayın BaĢkan‟ım. 

(1 dakika 6 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, teĢekkür ederim… (Salondan ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Tamam, kayıtlara geçelim. Esnaf ve Meslek 
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Odaları Komisyonundan da… (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler 

ve sözler.) Oyçokluğu ile geçmiĢ, onu da kayıtlara geçelim Ali GÖNEN Bey söyledi. Değerli 

ArkadaĢlar… Söz mü istiyorsunuz Murat Bey? Buyurun. 

MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, Değerli Meclis Üyeleri, hepinizi saygıyla selamlıyorum. 

ġimdi birkaç hususa açıklık getirmek istedim ben de Ġmar Komisyonu Üyesi olarak. ġimdi Ġrfan 

Bey‟in söylediği gibi bir kere önce Ģu durumu tespit edelim. Yani verileri bir alt alta sıralayalım, 

sonra değerlendirmeyi yine herkes kendisi yapacaktır. 13 Aralık 2021 tarihli 05.1406 sayılı Meclis 

Kararıyla bu Önerge kabul edilmiĢti ve bu Önerge kabul edilirken 5 Komisyon tarafından da uygun 

görülmüĢtü. O zaman da aynı tartıĢmalar vardı ve o tartıĢmalar kapsamında o kararı hatırlatmak için 

söylüyorum. ġöyle bir, bu haklı endiĢeleri, bir kısmı haklı endiĢeleri karĢılayabilmek için Ģunu 

eklemiĢtik. “1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planında, Ulaşım Dairesi Başkanlığının ve UKOME 

görüşü alınarak, plan değişikliği yapılması kaydıyla.” Bu kayıt, yani imar planıyla ilgili bu kayıt, o 

zamanki karar doğrultusunda alınan bu kayıt, bahsedilen yollarla ilgili tartıĢmayı önemli ölçüde 

hallediyordu. Yine de bu itiraz aĢamasında Bornova Belediyemizin bir tereddüdü vardı. Bu noktada 

itiraz etmiĢti. O da parselin yanında bulunan sanırım 100, 110 metrekare civarında küçük bir bölüm 

vardı ve bu bölümün ileride Belediye için bir kamulaĢtırma yükü çıkarabileceği endiĢesini dile 

getirmiĢlerdi. Ġmar Komisyonu bunu da uygun buldu, haklı bir eleĢtiri olarak buldu ve dikkat 

ederseniz önümüzdeki Önergede bu husus değiĢiklik konusu yapılıyor. Yani itirazı kısmen kabul 

ediyoruz aslında. Bir değiĢiklikle, Aralık ayındaki kararımızda bir değiĢiklik getiriyoruz. 

Dolayısıyla burada bahsedilen eleĢtirileri bu Ģekilde de karĢılamak mümkün. Diğer bir durum, 

UKOME Kararı‟nın yerindeliği her zaman tartıĢılabilir elbette. Fakat UKOME Kararının ya da 

diğer bütün Ġdari Makamların kararlarının yerindeliğini tartıĢmak, Hukuk‟a uygunluğunu tartıĢmak, 

Meclis‟in değil, mahkemelerin görevidir. UKOME‟nin verdiği kararın Hukuk‟a aykırılığı söz 

konusuysa, bu karara karĢı dava yolu vardır. Biz bir Ġdare olarak yani BüyükĢehir Belediyesi Ġdaresi 

olarak ve Meclis‟i olarak diğer Ġdarelerin aldığı Kararlar iptal edilmedikçe uygulama 

yükümlülüğünde olan bir Kurumuz. Kaldı ki UKOME Kararlarında, UKOME‟nin aldığı Kararlarda 

hem Bornova Belediyesi, hem de Ġzmir BüyükĢehir Belediyesi temsil edilmektedir. Dolayısıyla 

bizim Belediyemizin de içinde bulunduğu bir Kurum tarafından alınmıĢ bir kararın yerindeliği yine 

de eleĢtirilebilir. Ama yerindeliğini tartıĢmak baĢka bir Ģey. BaĢka bir durum; Sayın Meclis Üyesi 

dedi ki “LPG yer alabilir.” ibaresini ben ilk kez gördüm. Vallahi ben sayayım. Hemen Ģimdi 

Ģuracıkta bulabildiğim 4 tane Meclis Kararını söyleyeyim. “13 Aralık tarihli bu kararda” söylemiĢiz, 

“14 Nisan tarihli Buca Kızılçullu Kararında” söylemiĢiz, “13 Ağustos 2021 tarihli Çiğli Kararında” 

söylemiĢiz, “28 Mayıs 2021 tarihli Güzelbahçe Çamlı Kararında” söylemiĢiz. Bu Meclis‟in zaten 

uygulaması bu Ģekilde. Dolayısıyla buna iliĢkin bir durum da söz konusu değil. ġimdi kavĢak 

mesafesi, yol mesafesi gibi kavramları tartıĢıyor Değerli Meclis Üyeleri haklılar, doğru. Bazı 

tartıĢmaları burada yapmamız mümkün. Bu tartıĢmaları da Ġmar Komisyonu hem asıl kararında, 

hem itirazları değerlendiren kararında yaptı. Bu yol ve kavĢak mesafeleri tartıĢmasını Ġmar 

Komisyonu daima imar planları üzerinden yapar, imar planlarındaki yol durumlarına ve imar 

planlarındaki iĢleniĢ biçimine göre hareket eder. Çünkü kiĢilerin mülkiyet hakkına iliĢkin bu 

değerlendirmeyi baĢka Ģekilde yaparsak, örneğin planda olmayan bir yolun açılması üzerinde bu 

yolun burada var olduğuna iliĢkin bir tartıĢmayı yaparsak yani plan dıĢına çıkarsak o zaman bu 

tartıĢmayı pek çok değerlendirme için ya da pek çok durum için yapmamız mümkün olabilir. ġunu 

anlatmaya çalıĢıyorum; önümüzdeki itirazlara konu, Bornova Belediyesi‟nin itirazda belirttiği 

tereddüdü gideren değiĢiklik dıĢındakileri, bu değiĢiklik dıĢındaki Ģeyleri, bu planın içerisindeki 
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düzenlemeyi Ġmar Komisyonu Raporundaki değiĢiklik sağlamıĢ oluyor. Bütün kriterlere uygun bu 

Önergeyi yine de reddetmek mümkündür. Sonuçta Meclis bir takdir ve değerlendirme yapacaktır 

elbette. Ama bu değerlendirmeyi doğru zeminde yapabilmek için bunları anlatıyorum. Kriterlere 

uygun olmadığı için reddetmek baĢka bir Ģey, kriterlere uygun olduğu halde bunun uygun olmadığı 

için reddetmek baĢka bir Ģey. Yine Ġmar Komisyonu BaĢkanımız da söyledi. Önümüzdeki, 

önümüzdeki Komisyon Raporlarında, ki ret kararını veren Çevre Sağlık Komisyonu Kararında da 

kriterlerin uyulmadığına değil, yerindeliğine iliĢkin bir değerlendirme yapılmıĢtır. Bu 

değerlendirmeyi her zaman ve her Önerge için yapmak mümkündür… (Salondan ve ses 

kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar… (Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Metin Bey, lütfen Allah aĢkına yahu lütfen. 

MURAT AYDIN: Ben sizin adınıza görüĢ bildirmiyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Murat Bey… (Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) Metin Bey, lütfen Allah aĢkına yahu lütfen. 

Buyurun, tamamlayın sözünüzü.  

MURAT AYDIN: Ben önümdeki…(Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamamlayın sözünüzü. 

MURAT AYDIN: Ben önümdeki, önümdeki Rapordaki Ģeyi okuyorum size. Söz konusu yapılması 

planlanan akaryakıt istasyonunun yoğun yerleĢim bölgesinde yer alması, orta ve uzun vadede 

bölgede trafikten kaynaklı oluĢabilecek gaz emisyonlarının halk sağlığı açısından risk yaratabilecek 

gerekçesi var kararda. Yani kriterlere uygunluğuna iliĢkin bir değerlendirme değil, baĢka bir 

değerlendirme yapacak. Elbette ki doğal da bu. Çünkü Çevre ve Sağlık Komisyonu kendi açısından 

bir değerlendirme yapacaktır. Hukuk Komisyonu kendi açısından, Ġmar Komisyonu kendi… Bu 

yüzden zaten 5 tane Komisyona gönderiyoruz. Hepimiz aynı açıdan bakacaksak bunun bir anlamı 

yok zaten. Neden biz farklı Komisyonlara götürüyoruz? Farklı değerlendirmeler yapılabilsin ve 

nihai takdir ve değerlendirmeyi Meclis Genel Kurul‟u yapsın diye yapıyoruz. Bu bakımdan Ģunu 

söylemeye çalıĢıyorum; kriterler bakımından bir aykırılık bu Önerge bakımından yok. Zaten 

olmadığı için de Aralık Ayındaki Toplantıda oybirliği ile kabul edilmiĢtir, teĢekkür ederim. (6 

dakika 46 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, Değerli ArkadaĢlar… (Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Hayır Metin Bey lütfen, böyle bir usul yok, 

lütfen, lütfen Allah aĢkına söz verdim konuĢtunuz. Hakan Bey buyurun. 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan‟ım, biz Çevre Komisyonundan geldiği Ģekilde oylanmasını talep 

ediyoruz Grup olarak.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Efendim? 

HAKAN YILDIZ: Çevre Komisyonu‟ndan geldiği Ģekilde oylanmasını talep ediyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: AK Parti Grubu Çevre ve Sağlık Komisyonundan geldiği Ģekilde 

oylanmasını istiyor… (Salondan ve ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) Hayır, öyle bir usul yok, öyle bir usul yok arkadaĢlar. Cumhuriyet Halk Partisi Grubu… 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Ben sözü Grup BaĢkan Vekilimize veriyorum efendim. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun. (Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 
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MURAT AYDIN: Sayın BaĢkan‟ım, burada farklı bir Komisyonlardan farklı değerlendirme 

gelmiĢ. Biz oybirliği, geçerli olan oybirliğiyle kabul yönünde karar veren Ġmar Komisyonu Raporu 

doğrultusunda oylanmasını talep ediyoruz. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, Ģimdi AK Parti Grubu Çevre ve Sağlık 

Komisyonu‟ndan geldiği Ģekilde oylanmasını istiyor, Cumhuriyet Halk Partisi Grubu da Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonu‟ndan geldiği Ģekilde oylanmasını istiyor. Ben Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonunun görüĢünü Meclisimizin oylarına sunacağım. Çıkan sonucu da hep birlikte göreceğiz. 

Yani iki farklı görüĢ olduğu için bir Komisyona göre oylayacağım. Çünkü… (Salondan ve ses 

kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Siz Ģerh düĢebilirsiniz, o ayrı. 

Değerli ArkadaĢlar, 3 no’lu Komisyon Raporunun Ġmar ve Bayındırlık Komisyonundan geldiği 

Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir. 

(Salondan ve ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Buyurun, 

Sayın… (Salondan ve ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

Oyladık. Buyurun Sayın BOZTEPE… 

HÜSNÜ BOZTEPE: Sayın BaĢkan… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Oyladım yalnız. 

HÜSNÜ BOZTEPE: Ben… Oyladınız… Ben Ġmar Komisyonu‟nun oylamasına göre elimi 

kaldırdım. Ġmar Komisyonu‟nun kararına göre oy verdim, bu da kayıtlara geçsin. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki, Sayın BOZTEPE diyor ki; “Ben Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonundan geldiği Ģekilde oy verdim.” diyor. Ama yine de oyçokluğu arkadaĢlar. Yani Hüsnü 

BOZTEPE‟nin evet oyunu da not düĢelim... (Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Söylediniz geçirdik.  

SALONDAN: Söyleyenler geçti. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Her… Söyleyenler geçti. Varsa söylemek isteyen? (Salondan ve 

ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

ERHAN ÇALIġKAN: BaĢkan‟ım el kaldırıyorlar…  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: El… Değerli ArkadaĢlar, oylama bitti… (Salondan ve ses 

kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Tamam, söylediler zaten onlar, 

onları geçtik… (Salondan ve ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve 

sözler.) 

ERHAN ÇALIġKAN: Söz almayanlar da var BaĢkan‟ım. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: AK Parti... (Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) AK Parti… ArkadaĢlar bakın diyoruz ki, Ģöyle 

diyoruz; bu AK Parti, AK Parti ve Milliyetçi Hareket Partisi Grubu‟nun ret oylarıyla… 

HAKAN YILDIZ: Evet oyçokluğuyla.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Hüsnü BOZTEPE‟nin Ġmar Komisyonundan… 

HAKAN YILDIZ: Evet. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Geldiği Ģekilde oyladık. 

HAKAN YILDIZ: Aynı Ģekilde. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  “Oyçokluğu ile kabul edilmiĢtir.” diyoruz, bunda bir yanlıĢlık 

yok ki. 

HAKAN YILDIZ: Uygundur Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ:  Allah Allah… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan uygundur. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tamam mıdır ağabey? 

HAKAN YILDIZ: Tamamdır Sayın BaĢkan. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın HIZAL tamam mıdır? 

HAKAN YILDIZ: Tamamdır Sayın BaĢkan‟ım. 

ÖZGÜR HIZAL: Uygundur Sayın BaĢkan‟ım. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN tamam mıdır? Sayın AYDIN tamam mıdır? 

AKBULUT tamam mıdır? Evet, 4. madde Sayın KÖKKILINÇ? (Salondan ve ses kayıtlarından 

anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Öyle mi? Ama ayrı oylayacaktık… (Salondan 

ve ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ġimdi aynı söyleyeceğim, 

aynı söyleyeceğim. ġimdi 4. madde, 4. madde Sayın KÖKKILINÇ? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 3, 4, 5, 6 hepsini zaten Ġmar Komisyonuna göre demiĢtik. Dolayısıyla 3, 4, 

5, 6‟nın oylanması gerekiyor, 3‟ü oyladığımız için 4, 5, 6‟yı oylayacağız. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 4, 5, 6‟yı da Ġmar Komisyonundan geldiği Ģekilde… Sayın 

HIZAL?  

HAKAN YILDIZ: Biz… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın ġAHĠN? 

HAKAN YILDIZ: Biz Çevre Komisyonu‟ndan geldiği Ģekliyle istedik Sayın BaĢkan, aynı Ģekilde. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yine aynı Ģekilde AK Parti Grubu Çevre ve Sağlık 

Komisyonundan geldiği Ģekilde 4, 5, 6 no’lu Komisyon Raporlarını, Cumhuriyet Halk Partisi 

Grubu‟nun önerisi Ġmar ve Bayındırlık Komisyonundan geldiği Ģeklindeydi. Ben Ġmar ve 

Bayındırlık Komisyonundan geldiği Ģekliyle Meclisin oylarına sunuyorum; kabul edenler, 

etmeyenler? Oyçokluğu ile Hüsnü BOZTEPE‟nin, Hüsnü BOZTEPE‟nin Ġmar ve Bayındırlık 

Komisyonu‟ndan geldiği Ģeklindeki haliyle, “evet” oyuyla AK Parti ve Milliyetçi Hareket Partisi 

Gruplarının Sayın BOZTEPE hariç, ret oylarıyla oyçokluğu ile geçmiĢtir, teĢekkür ederim. 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bir dakika, bir 

dakika, bir dakika arkadaĢlar, bir dakika, bir dakika… 

HAKAN YILDIZ: ArkadaĢlar onu Grup BaĢkan Vekilleri kendi aramızda konuĢtuk...      

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)                
MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, bir dakika bir dakika… 

HAKAN YILDIZ: Sayın BaĢkan oylayabiliriz, oylamayı bu Ģekilde kabul ediyoruz.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: (Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan 

sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar Meclisimiz devam ediyor. Bakın, Fikret Bey… (Salondan ses 

kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) ArkadaĢlar, bakın… (Salondan 

ve ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Değerli ArkadaĢlar, Sayın 

Meclis Üyeleri 3, 4, 5 ve 6. maddeler oylandı. ġimdi biz 7. maddeye geçiyoruz. 7. maddeyle ilgili 

bir görüĢ beyan ediyorsanız, beyan ediyorsanız dinlemeye amadeyim... (Salondan ve ses 

kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.)  O geçti. Sayın KÖKKILINÇ, 

7? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 7. madde Plan Bütçe Komisyonuna havale edilsin, Aile ve Çocuk 

Komisyonuna iade edilsin.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                              

7 no’lu Komisyon Raporu Aile ve Çocuk Komisyonuna iade…  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Plan ve Bütçe Komisyonuna havale… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Plan ve Bütçe Komisyonuna havale oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Aile ve Çocuk Komisyonuna iade, Plan ve Bütçe Komisyonuna havale 

edilmiĢtir, 8? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Diğer Komisyonlardan geldiği Ģekilde diyoruz, 35. maddeye kadar, 34 

dâhil. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Anlamadım?  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Diğer Komisyon Raporları… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 8 dâhil. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 8 dâhil. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 8 dâhil. 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 34 dâhil.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Kaç dâhil? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: 34. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 34 dâhil.  

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyonlardan geldiği Ģekliyle oylansın. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT? Değerli 

Meclis Üyeleri 8 dâhil 34 dâhil tüm Komisyon Raporlarının Komisyonlardan geldiği Ģekli ile 

Meclisimizin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Komisyonlarından geldiği Ģekilde    

8 dâhil 34 dâhil Komisyon Raporları kabul edilmiĢtir, 35? 

NĠLAY KÖKKILINÇ: Komisyonlarına iade edilsin. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın YILDIZ? Sayın ġAHĠN? Sayın AKBULUT?                      

35 no’lu Komisyon Raporunun, Komisyonlarına iade edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul 

edenler, etmeyenler? Oybirliği ile Komisyonuna iade edilmiĢtir. Toplantıya katılmayan… 

(Salondan ses kayıtlarında anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Özür dilerim, özür 

dilerim. Plan ve Bütçe Komisyonu Raporları geldi mi? Okuyalım, okuyalım, okuyalım… 

DİVAN KÂTİBİ: Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. Belediye Meclisimizin 12/05/2022 tarihli 

toplantısında Komisyonumuza havale edilen, 12/05/2022 tarihli ve E.759360 sayılı, Yazı İşleri ve 

Kararlar Dairesi Başkanlığı ifadeli Başkanlık Önergesinde; Beydağ Belediye Meclisinin 

06/05/2022 tarihli ve 26 sayılı Kararı ile kabul edilen; 2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanunu ile 

5393 sayılı Belediye Kanunu hükümleri, 2022 Yılı tarifeleri ve günün ekonomik şartları göz 

önünde bulundurularak ve her tarife üzerinde tek tek inceleme yapılarak yeniden düzenlenip 

teklif edilen Beydağ Belediyesince 2022 Mali Yılında uygulanacak olan tarifelerin 2 kaleminde 

ücret değişikliği yapılarak, ekte belirtildiği şekilde uygulanması hususunun, 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 18/f maddesi gereği, Meclisimizce incelenerek gerekli kararın alınmasını arz 

ederim. denilmektedir. Yukarıda metni yazılı Başkanlık Önergesi, Plan ve Bütçe 

Komisyonumuzun 12/05/2022 tarihli toplantısında, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/f 

maddesi kapsamında incelenmiş olup; söz konusu önerge, ilgili birimince teklif edildiği şekilde 

oybirliği ile uygun bulunmuştur. Sayın Meclisimizin onaylarına sunulur. (Yazı İşl. ve Kar. 

Dai.Bşk.E.759360)  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Evet, 36 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği 

Ģekliyle Meclisin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiĢtir. 

Komisyondan geldiği Ģekilde… Diğer Komisyon Raporu… 

DİVAN KÂTİBİ: Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. Belediye Meclisimizin 12/05/2022 tarihli 

toplantısında Komisyonumuza havale edilen, 12/05/2022 tarihli ve E.760169 sayılı, Yazı İşleri ve 

Kararlar Dairesi Başkanlığı ifadeli Başkanlık Önergesinde, Tire Belediye Meclisinin 09/05/2022 

tarihli ve 2022-45 sayılı Kararı ile kabul edilen; Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe 

Yönetmeliğinin 36. maddesinin 1. bendine göre “Aktarma; Bütçenin herhangi bir tertibinde 

bulunan ve o hesap döneminde kullanılmayacağı anlaşılan ödeneklerden alınarak, ödenek 

ihtiyacı olan diğer gider tertiplerine veya yeni tertip açılarak yapılan eklemedir.” denilmektedir. 

Bu belirtilen yönetmelik maddesine istinaden, Tire Belediyesinin 2022 Mali Yılı Bütçesinde 

görülen ihtiyaç üzerine ekteki listede belirtilen tertiplerin açılması ve aktarma listesindeki 

tertipler arasında toplam 8.400.000,00-TL aktarma yapılması hususunun, 5393 sayılı Belediye 

Kanununun 18/b maddesi gereği, Meclisimizce incelenerek gerekli kararın alınmasını arz 

ederim. denilmektedir. Yukarıda metni yazılı Başkanlık Önergesi, Plan ve Bütçe 

Komisyonumuzun 12/05/2022 tarihli toplantısında, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/b 

maddesi kapsamında incelenmiş olup; söz konusu önerge ilgili birimince teklif edildiği şekilde 

oybirliği ile uygun bulunmuştur. Sayın Meclisimizin onaylarına sunulur. (Yazı İşl. ve Kar. 

Dai.Bşk.E.760169) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: 37 no’lu Komisyon Raporunun Komisyondan geldiği Ģekilde 

Meclisin oylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Komisyonlarından geldiği Ģekilde 

oybirliği ile kabul edilmiĢtir. Diğer Komisyon Raporu lütfen.  
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DİVAN KÂTİBİ: Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. Belediye Meclisimizin 12/05/2022 tarihli 

toplantısında Komisyonumuza havale edilen, 12/05/2022 tarihli ve E.760417 sayılı,Yazı İşleri ve 

Kararlar Dairesi Başkanlığı ifadeli Başkanlık Önergesinde; Tire Belediye Meclisinin 09/05/2022 

tarihli ve 2022/44 sayılı Kararı ile kabul edilen; Tire Belediyesi 2022 Mali Yılı Tarifeleri Tire 

Belediye Meclisinin 22/10/2021 tarihli ve 2021/86 sayılı Meclis Kararına göre karar verilmiş, 

İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclisinin 17/11/2021 tarihli ve 1337 sayılı Meclis Kararına göre, 

5216 sayılı Büyükşehir Belediyesi Kanunu, 5393 sayılı Belediye Kanunu, Mahalli İdareler Bütçe 

ve Muhasebe Yönetmeliği, 2464 sayılı Belediye Gelirleri Kanununa istinaden kabul edilmiştir. 

Fakat tüm dünyayı ve ülkemizi tehdit eden pandemi koşullarının devam ediyor olması ve Rusya 

ile Ukrayna arasında yaşanan savaşın dünyayı ve ülkemizi ekonomik anlamda olumsuz yönde 

etkiliyor olması nedeniyle, Tire Belediyesinin önemli gelir kaynaklarını teşkil eden 2022 Mali Yılı 

Tarifelerinin yeniden günümüz koşullarına uygun olarak ekteki listede belirtildiği şekliyle 

güncellenmesi hususunun, 5393 sayılı Belediye Kanununun 18/f maddesi gereği, Meclisimizce 

incelenerek gerekli kararın alınmasını arz ederim, denilmektedir. Yukarıda metni yazılı 

Başkanlık Önergesi, Plan ve Bütçe Komisyonumuzun 12/05/2022 tarihli toplantısında,5393 sayılı 

Belediye Kanununun 18/f maddesi kapsamında incelenmiş olup; söz konusu önerge, ilgili 

birimince teklif edildiği şekilde oybirliği ile uygun bulunmuştur. Sayın Meclisimizin onaylarına 

sunulur. (Yazı İşl. ve Kar. Dai.Bşk.E.760417) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, 38 no’lu Komisyon Raporunun 

Komisyonundan geldiği Ģekilde oylarınıza sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? Oybirliği ile 

kabul edilmiĢtir. Devam edin.  

 

DİVAN KÂTİBİ: Plan ve Bütçe Komisyonu Raporu. Belediye Meclisimizin 12/05/2022 tarihli 

toplantısında Komisyonumuza havale edilen, 12/05/2022 tarihli ve E.759293 sayılı, Yazı İşleri ve 

Kararlar Dairesi Başkanlığı ifadeli Başkanlık Önergesinde; Karabağlar Belediye Meclisinin 

10/05/2022 tarihli ve 67/2022 sayılı Kararı ile kabul edilen; Karabağlar Belediyesinin 2022 Mali 

Yılı bütçesine ekli listede yer alan ödenek miktarları kadar toplamda 170.000.000,00-TL “Ek 

Ödenek” verilmesi, bu ödeneklerin 165.000.000,00-TL'sinin ekte yer alan Gelirlerin Ekonomik 

Sınıflandırılması tablosunda gösterilen kaynaklar ile 5.000.000,00-TL'sinin de bankalardan 

borçlanılarak karşılanması hususunun, Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37. 

maddesi gereği, Meclisimizce incelenerek gerekli kararın alınmasını arz ederim. denilmektedir. 

Yukarıdaki metni yazılı Başkanlık Önergesi, Plan ve Bütçe Komisyonumuzun 12/05/2022 tarihli 

toplantısında, Mahalli İdareler Bütçe ve Muhasebe Yönetmeliğinin 37. maddesi kapsamında 

incelenmiş olup; söz konusu önerge, ilgili birimince teklif edildiği şekilde oybirliği ile uygun 

bulunmuştur. Sayın Meclisimizin onaylarına sunulur. (Yazı İşl. ve Kar. Dai.Bşk.E.759293) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri, 39 no’lu Komisyon Raporunun 

Komisyondan geldiği Ģekliyle Meclisin onaylarına sunuyorum; kabul edenler, etmeyenler? 

Oybirliği ile Komisyondan geldiği Ģekilde kabul edilmiĢtir. Bir Komisyon Raporumuz daha mı var? 

(Salondan ve ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) Bitti.  

 

V. TOPLANTIYA KATILAMAYAN MECLĠS ÜYELERĠNĠN MAZERETLERĠNĠN 

GÖRÜġÜLMESĠ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli Meclis Üyeleri Toplantıya Katılmayan Meclis 

Üyelerimizin Mazeretlerinin kabul edilmesini oylarınıza sunuyorum; kabul edenler etmeyenler? 

Oybirliği ile kabul edilmiĢtir.  
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VI. GÜNDEM DIġI KONUġMA TALEPLERĠ  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Gündem DıĢı KonuĢma… Hakan Bey buyurun, Ġlhan Bey istiyor 

Gündem DıĢı,  Fikret Bey istiyor Gündem DıĢı. BaĢka? Salahattin Bey istiyor Gündem DıĢı, 

teĢekkür ederiz. Buyurun Hakan Bey. 4 arkadaĢımız Gündem DıĢı konuĢacak. Ondan sonra da 

Meclis‟i kapatacağım arkadaĢlar, buyurun. 

HAKAN ġĠMġEK: Sayın BaĢkan, Sayın Meclis, dün akĢamki ĠZSU Toplantısında yine Sayın 

BaĢkan‟ın cevap süresini azaltmamak için… Bir de saat gece 22.00‟daydı, 22.30-23.00‟e kadar 

buradaydık. GörüĢ bildirmedim. Yine görüĢümü bu akĢam bildiririm diye müsaade almıĢtım. O 

konuda Ġzmirliye, Sayın Meclis‟e, ĠZSU‟yla ilgili görüĢlerimi bildireceğim. Dün akĢam Cumhuriyet 

Halk Partisi Sözcüsü bu kürsüde ĠZSU GörüĢmeleriyle ilgili sunumunu yaparken; “Özellikle birkaç 

ilçeden bahsedeceğim.” dedi. Ben bütün konuĢmaları dikkatle izlediğim için, o konuĢmayı da 

dikkatle izledim. Aliağa‟dan bahsedince daha da bir dikkat kesildim. Sonra diğer birkaç ilçeden de 

bahsetti. Sanırım kastettiği Ģey; sadece Cumhuriyet Halk Partisi Belediyelerine değil, “Diğer Siyasi 

Parti Belediyelerine de ĠZSU Kurumumuz eĢit ve adaletli bir Ģekilde hizmet ediyor.” noktasında 

ifadelerin temelini oluĢturacak bir konuĢma üzerine kurmuĢtu. Ancak Aliağa‟daki hizmetleri 

sıralarken… Ben 35 senedir Aliağa‟dayım, hangi tarihlerde yapıldığını çok iyi bildiğim için… 

Sanırım ĠZSU Kurumumuzun Aliağa ilçesi, BüyükĢehir yetki alanına girdiği günden itibaren ĠZSU 

Kurumunun yapmıĢ olduğu hizmetleri anlattı. Çünkü bahsettiği hizmet projeleri Bozköy Kırsal 

Alanı hariç… O daha yeni bitti 10 kilometrelik bir içme suyu hattını geçen hafta bitirdiler, suyu 

verdiler, kapamasını yaptılar. O hizmet hariç, bu dönemde yapılan tamir ve bakımdan hariç hiçbir 

hizmet yok. Zaten Aliağa ya da diğer ilçeler BüyükĢehir‟in sorumluluğu altına girdiğinden itibaren 

BüyükĢehir kendi yetkisi sınırları içerisinde gerekli altyapı ve kanalizasyon donanımlarını yapmakla 

mükellef. Ama Çakmaklı‟da paket arıtma sistemi yapılacağından bahsetti. Evet o projeden haberim 

var. “Yapılacak.” diye ifade ediliyor. “Çaltılıdere‟de 4 kilometre kanalizasyon, 1.7 kilometre… 4 

kilometre içme suyu bol suya kavuĢtuğunu” söyledi Bozköy ve Çaltılıdere‟nin. “1.7 kilometre 

kanalizasyon yapıldığını” söyledi. Ben bugün öğlen Çaltılıdere Muhtarı‟nı aradım, buradan açık 

etmeyeyim ama kendisine muhtarın telefonunu vereyim, kendisi muhtarla bir konuĢsun, tavsiye 

ederim. Bir tavsiyem de Ģu olacak; kim verdi bilgileri bilmiyorum ama kimseyi de açığa düĢürmek 

istemem, zora da sokmak istemem. Eğer gidip de görmediğiniz, bilmediğiniz, tanık olmadığınız, 

bizzat görüĢmediğiniz bir konuyu burada konuĢtuğunuzda mahcup olursunuz. ġakran‟dan 

bahsedildi hepsinden önemlisi, o noktada artık bu konuĢmayı yapma gereği duydum. Hepiniz çok 

iyi Ģahitsiniz, 20 defadır burada, belki 21 oldu, ġakran‟ın kanalizasyonunu ve arıtmasını 

söylüyorum ben burada. Çıkıldı burada, “ġakran‟ın foseptik derdini de bitirdik.” dendi. Siz 

Ramazan Ayı‟nda, Mustafa Bey, 1000 kiĢilik bir iftar verdiniz ġakran Sahili‟nde. ĠZSU Genel 

Müdürümüz de oradaydı. Size ġakran Halkı ne söyledi? Bütün Ģikâyetlerin odağı neydi? 

Biliyorsunuz, benim derdim ya da siyasetçinin derdi bağcıyı dövmek değil, üzüm yemek, hep 

beraber bir Ģeyler yapabilmek. ġimdi ben size, Ģuradan birkaç fatura göstersem, bütün Meclis 

Üyelerinin ve Ġzmirlinin vicdanına hitap ediyorum, vicdanına sunuyorum. Kararı Ġzmirli versin. 

Yapmadığımız… Bundan ben de sorumluyum belki BüyükĢehir Meclis Üyesi olarak. 

Yapmadığımız ġakran‟ın kanalizasyonuyla ilgili, ĠZSU Kurumumuzun gönderdiği faturalardaki 

hem Atık Su Bedeli, hem Vidanjör Ücreti Bedelini Ģimdi size gösteriyorum. Bakın, bir fatura, ĠZSU 

faturası. Tarihini de söyleyeyim; 29/04/2022. Geçen ayın Nisan faturası. Yapılmayan 

kanalizasyondan Atık Su Bedeli alıyoruz, tükettiği suyun bedelini alıyoruz. Bu da yetmiyor, 

foseptik kullandığı için, bizim tek turistik alanımız ġakran‟dır, faturadan Vidanjör Ücreti 465 lira. 

Buyurun, Vidanjör Çekim Ücreti  465 lira. Bu 2022 Nisan faturası. Peki baĢka bir fatura göstereyim 

size; bu da 26 Ağustos 2021 faturası. Vidanjör Ücreti… Atık Su Bedeli 434 lira. Bu da… Bir tane 

daha göstereyim; bu faturanın tarihi de 26/08/2021, Vidanjör Ücreti 372 lira 60 kuruĢ. Ben 3 yıldır 

söylüyorum ama “Kanalizasyonu yapın.” diye, bunun bir 5 yıl öncesi daha var, Sayın Tunç 

SOYER‟den önceki dönem. ġu anda, bu Vidanjör Ücretleri, yapılmayan kanalizasyonun, vatandaĢa 

Foseptik Bedelinde ĠZSU Faturasına yüklediği bedel. 3 kere çektiğini düĢün, 2 defa çektiğini düĢün 

ayda; Ģu andaki ücretler; bir çekim 385 lira idi, ĠZSU‟nun çekim fiyatı. SözleĢmesi bitiyor, biz 
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bayramdan önce Aliağa Belediyesi olarak karar aldık, dedik ki; “Bu vatandaĢa artık bu zulüm 

yeter.” Ve Vidanjör Ücretlerini Aliağa Belediyesi olarak 95 lira+KDV olarak belirledik ve Vidanjör 

Ücretini ġakran Halkı‟na, BüyükĢehir Belediyesi kanalizasyonu yapana kadar bu hizmeti verme 

kararı aldık. Bir Ģeyi konuĢurken, evvelsi gün de söyledim; terazinin iki kefesi var, adaletli olalım. 

Gidin, görün, bakın, hakkaniyetli davranın ve buradaki söylemleriniz ona göre olsun. Ġmkânlar 

dâhilinde ĠZSU Kurumumuz, arıtma tesisinin ihalesi için, gün almak için teknik detaylarını bitirdi. 

Sanıyorum ay sonuna kadar gün alabilir ve ġakran‟ın Arıtma Tesisinin yapımı için ihaleye 

çıkabilecek noktaya geliyor, bu kadar uğraĢtan sonra. Hiçbir emeği küçümsemiyorum, bu da bir 

iĢtir. Çünkü 30 ilçeye hizmet verebilecek bir organizasyonu iĢletmek, kolay iĢ değildir. Bana göre 

biraz daha aktif olunmalı; daha efektif, daha verimli olunmalı. Ama yapabildikleri bu kadarsa, ben 

buna yine bir Ģey demiyorum. Bunun akabinde zaten kanalizasyon ihalesi de peĢinde gelecek. 

Çünkü ben rahat bırakmıyorum arkadaĢları. Sürekli arıyorum, sürekli “Ne oldu, hangi noktadayız?” 

diye görüĢ alıĢveriĢinde bulunuyoruz. Bu, bahsettiğim konuların hiçbirisinin siyasi bir anlamı yok. 

Dün akĢam da söyledim; vatandaĢ sizin ne kadar borcunuz olduğunu, Belediye Kurumunun, hangi 

araziyi sattığınızın, hangi araca bindiğinizin, hangi harcamaları yaptığınızın hiçbirisiyle ilgilenmez. 

VatandaĢ sizin, ona karĢı yaptığınız hizmetlere önem verir. Bunu böyle değerlendirin ve en son 

Ģunu söyleyeceğim; Sevgili Ġzmirliler için söylüyorum; kim ne kadarını alırsa alsın ama Ģurada, 3 

yıldır Ģu Meclis‟teyim, her arkadaĢımızın çok faydalı görüĢleri oldu ama naçizane bir tavsiye 

niteliğinde olacak bu; artık ülkemizde, Ġzmir‟imizde, ilçemizde daha güzel Ģeyler olmasını istiyor 

isek, vatandaĢımızın seçecekleri kiĢilere Ģu gözle bakması lazım; “Evet, biz bu arkadaĢa oy 

vereceğiz ama bu arkadaĢ siyasetten mi beslenecek, yoksa siyaseti mi besleyecek?” Çok manidar bir 

durumdur bu. Seçeceğiniz insanlar siyasetten beslenmemeli, aksine; bilgisiyle, yetenekleriyle 

siyaseti besleyen kiĢiler olmalı. Eğer biz, bu noktada doğru seçimlerimizi yaparsak, o zaman doğru 

hizmetlere de kavuĢuruz, teĢekkür ediyorum sabrınız için.  (10 dakika 47 saniye) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Sayın Hakan ġĠMġEK, teĢekkür ediyoruz. Sayın DAL, buyurun. 

Ġsterseniz kürsüye… Oradan konuĢacaksınız.  

ĠLHAN DAL: Yok yok, buradan konuĢacağım. Hüsnü Ağabey de buradaymıĢ.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: “ġiir okuyacağım.” deme. 

ĠLHAN DAL: Tabii, Hüsnü Ağabey benden Ģiir istemiĢti. Hem onu kırmayayım dedim, hem de 

gün içinde yaĢanan geliĢmelere binaen bir Ģiir okumak istiyorum. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ArkadaĢlar dinleyelim, Ģiir istemiĢtiniz. Buyurun. 

ĠLHAN DAL: Evet günün önemine binaen, gün içinde yaĢanan geliĢmelere binaen Nazım‟dan bir 

Ģiir okumak istiyorum izninizle. Sen bu kavgada bir nokta bile değil, /Bir küçük eğri virgül, bir 

zavallı vesilesin!.. / Ben, kızabilir miyim sana? / Sen de bilirsin ki, benim âdetim değildir / Bir posta 

tatarına, bir emir kuluna sövmek efendisine kızıp, uşağını dövmek! TeĢekkür ederim. (Salondan ve 

ses kayıtlarından anlaĢılamayan/ayrıĢtırılamayan sesler ve sözler.) 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. Ama çok kısa oldu bu yani… 

ĠLHAN DAL: Hüsnü Ağabey‟le alakası yok, hayır. 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tabii ki yok, Allah Allah yani ne alakası var? Yani, Ģimdi… 

ĠLHAN DAL: Tabii ki… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Hayır… 

ĠLHAN DAL: ġiiri, Ġstanbul‟da bugün, gün içinde yaĢanan geliĢmelere binaen… 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Tabii ki anladık yahu, tabii ki anladık. Yani… 

ĠLHAN DAL: TeĢekkür ederim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Yani, tabii ki… ġimdi, Sayın MISIRLI buyurun. Sayın MISIRLI 

kürsüye mi geliyorsunuz? 

FĠKRET MISIRLI: Yok buradan BaĢkan‟ım. 
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MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Oradan konuĢuyorsunuz, peki. 

FĠKRET MISIRLI: Ben Ģiir okumayacağım yalnız. BaĢkan‟ım, bugünkü yaptığımız, iĢte Meclis‟te 3, 4, 5 

ve 6. maddelerle ilgili Meclisimizde yeterli karar sayısını alacak Meclis Üyemiz yoktu. Bence usulsüz bir 

karar aldık, onu hatırlatmak için aradım, söyledim, teĢekkür ediyorum.   

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġimdi, madem söyledin, kayıtlara geçsin diye söylüyorum. Değerli 

ArkadaĢlar, oylamayı yaptık bitti, oylamayı yaptık bitti, arkadaĢımız diyor ki, yeter sayı talep ediyor. Ben de 

dedim ki, kayıtlarda var; “Oyladık, oylandı. Eğer 7. maddeyle ilgili bir talebiniz varsa iĢleme koyacağım.” 

dedim. Bir talep çıkmadı. Dolayısıyla usule uygundur, Meclis kayıtları ortadadır. Her Partinin oyları kayda 

geçmiĢtir. Dolayısıyla bunun bir kıymetiharbiyesi yoktur Sayın MISIRLI‟nın söylediğinin. Kayıtlara geçmiĢ 

oldu sadece o kadar. Sayın ġAHĠN buyurun. Son olarak Sayın ġAHĠN‟e söz verdim, ondan sonra baĢka… 

SALAHATTĠN ġAHĠN: Sayın BaĢkan‟ım, Meclis Üyelerimiz, Bürokratlarımız, Basınımızın Temsilcileri, 

Ġzmirliler hepinizi saygıyla, sevgiyle selamlıyorum. Birinci Etabı olan, Ġkinci Etabı olan ama Üçüncü Etabı 

olmayan Gaziemir Aktepe-Emrez Kentsel DönüĢüm Alanı‟nda ĠBB‟nin barutunun bittiği gerçeği ile karĢı 

karĢıyayız. Yarın “Üçüncü etabı yap.” desek, yapamayacak. Bir metrekare imar adası yok. 122 hektarlık 

Ġzmir‟in en büyük Kentsel DönüĢüm Alanı, Gaziemir Aktepe-Emrez Mahalleleri, 2348 ve 2349 adalardan 

toplam 14 bin metrekare alana sıkıĢmıĢ durumda. Birinci Etap, adıyla ĠZBETON‟a ihalesiz devredilen 2348 

ada ile ilgili tartıĢmalar sürerken ve yapmıĢ olduğumuz suç duyurusunun sonuçlanmasını beklemeden çıkılan 

Ġkinci Etap, 2349 ada ile ilgili kat karĢılığı ihale aklımıza Ģu soruyu getirdi; ĠBB Yönetimi, yaptığı hukuksuz 

iĢlemlerden dolayı baĢının ağrıyacağını ve sürecin duracağını gördü. Bu yüzden mi 2349 ada ile ilgili ihale 

sürecini baĢlattı? 10 bin konutluk alanın, 10 yılda sadece %3‟ünü dönüĢtürebilme adına hukuk dıĢı 

yöntemlere baĢvuran ĠBB ve ĠBB öve öve göklere çıkardığı kooperatif yönetiminden vaz mı geçiyor? Ġhaleye 

ĠĢ Ġnsanları Kooperatifi girecek mi? Eğer ĠĢ Ġnsanları Kooperatifi bu ihaleye girme yeterliliği alamazsa, 

ihalesiz verilen 2348 adanın hesabını kim verecek? Konuyla ilgili ĠBB nezdinde verdiğimiz Soru 

Önergelerimize cevap vermeyen, hatta okunmasına dâhi tahammül edemeyen ĠBB Yönetimi bu konuda nasıl 

bir açıklama yapacak? Merakla bekliyoruz, saygılarımla efendim.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Peki. Sayın BOZTEPE buyurun, buyurun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Madem öyle, bir de Ģiirle kapatalım.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Buyurun, ama güzel bir Ģiir olsun.  

HÜSNÜ BOZTEPE: Çok güzel.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: ġey nerede? Ġlhan? 

HÜSNÜ BOZTEPE: Yine Nazım‟dan ben de okuyayım. “En güzel günlerimin üç mel‟un adamı var./Biri 

sensin, biri o, biri ötekisi./Kanlı bıçaklı düşmanımdır ikisi./Sana gelince; ne ben Sezarım, ne sen 

Brütüssün./Ne ben sana kızarım, ne de zatın zahmet edip bana küssün. Hepinizi sevgiyle selamlıyorum.  

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Değerli ArkadaĢlar, çok teĢekkür ediyorum. ġimdi, Toplantı gün ve saatini 

bildireceğim Değerli ArkadaĢlar.  

 

VII. TOPLANTI GÜN VE SAATĠNĠN TESPĠTĠ VE KAPANIġ 

MECLĠS I. BAġKAN VEKĠLĠ: Haziran Ayı Meclisimiz, 13 Haziran 2022 Pazartesi günü, saat: 18:00‟da 

yine bu salonda olacaktır, teĢekkür ederim, sağ olun. 
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